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Summary
Print Date/Time: 03/20/2020 15:31 MANITOWOC POLICE DEPARTMENT
Login ID: m405 ORI Number: WIC360100
Case Number: 2005-00012717
Case
Case Number: 2005-00012717 Incident Type: ASSAULT AGG-SHARP INSTRUMENT
Location: 1910 FRANKLIN ST Occurred From:  11/05/2005 14:37
MANITOWOC, WI 54220 Occurred Thru: 11/05/2005 14:37
Reporting Officer ID:  M026 - STONE Disposition:
Disposition Date:
Reported Date:  11/05/2005 14:37 Salurday
Offenses
No. Group/ORI Crime Code Statute Description Counts
H State 13A 940.19(2) SUBSTANTIAL BATTERY/AGGRAVATED/INTEND 1
BODILY HARM
2 Stale 520 941.20(1)(A) WEAPON NEGLIGENT USE OF WEAPONS 1
3 State 90Z 951.02 INTENTICONALLY MISTREAT ANIMAL 1
4 State 13A 948.03(2)(B) PHYSICAL ABUSE OF A CHILD/INTENTIAL 2
CALUSATION OF BODILY HARM
5 State agZz 946.49(1)(a) BAIL JUMPING-MISDEMEANOR 1
Subjects
Type No. Name Address Phone Race Sex DOB/Age
COMPLAINANT 1  ANCIENT RITES TATOO & 1910 FRANKLIN ST (920)682-7685
BODY PIERCINGS
MANITOWOC, WI 54220
OTHER 1 LEE, HUE LONG 5110 EXPC DR (820)242-6378 ASIAN M - 03/23/1985
MALE
MANITOWOC, WI 54220 20
OTHER 2 WOODSIDE, JOSEPH DWAYNE 1122 FAIRMONT LN (920)645-5081 WHITE M- 06/16/1975
MALE
MANITOWOC, Wi 54220 30
OTHER 3 ANDREWS, CLINTON JAMES 1101 MONROE ST 2 {820)657-1106 WHITE M - 06/23/1983
MALE
TWO RIVERS 54241 22
OTHER 4 LOPEZ, CARLOS EDUARDO 621 N 6TH ST (9201645-4828 WHITE M- 06/25/1983
MALE
MANITOWCC, W 54220 22
OTHER 5 MARTINEZ, VERIAN F 517 CHICAGO ST (920)681-0340 BLACK/AFRI F- 08/04/1964
CAN FEMAL
AMERICAN E
MANITOWOC, WI 54220 41
OTHER 7 FICKETT, CHRISTINE & 926 S 21STSTA (920)629-1683 WHITE F- 09/19/1964
FEMAL
E
MANITOWOC, WI 54220 41
OTHER 8 WAGNER, CARLA JEAN 1538 CORD XC (920)603-0020 WHITE F- Q03/15/1970
FEMAL
E
BRUSSELS, Wl 35
OTHER 9 JONES, ANTREDIOUS 1625 S 14TH ST (414)313-2958 BLACK/AFRI M- 07M17HST0
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HUYBERS, SUSAN A

FICKETT, HAROLD G

RUELLE, THERESA M

EDWARDS, ANDREW HARQLD

SCHINDLER, TERRY DAVID

HARRISON, BRIANNE
ELIZABETH

ROSS, JASON VERNON

PRITZL, DONNA M

DEWANE, LAURA L

HAMACHEK, JENNIFER
JEANNE

HARRISON, GARY ALAN

COTA, VICTOR MANUEL

NETTLES, JAMES ANDRES

CZEKALA, LINDA LOU

GOLDEN, JCEY, JR

KANZELBERGER HANSON,
TERESA M
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City of Manitowoc Police

Summary
Print Date/Time: 03/20/2020 15:31 MANITOWOC POLICE DEPARTMENT
Login ID: m405 ORI Number: WI0360100
Case Number: 2005-00012717
OTHER 27 HANSON, DEBORA J 232 WILLOW ST {920)732-3285 WHITE F- 03/30/1855
FEMAL
E
WHITELAW, WI 54247 50
OTHER 28 JOHNSRUD, JENNA EILEEN 2806 S 16TH ST (920)674-6726 WHITE F- 0771211982
FEMAL
E
MANITOWOC, WI 54220 23
OTHER 29 EISENSCHINK, DONNA MAY 910 HURON ST (8920)801-9667 WHITE F- 05/05/1951
FEMAL
E
MANITOWOQC, WI 54220 54
OTHER 30 SWETLIK, TARA MICHELLE 160% JOHNSTON DR (920)717-8373 WHITE F- 10/01/1986
FEMAL.
E
MANITOWOC, W1 54220 19
OTHER 31 KRAEMER, HEATHER MARIE 6432 NORTHEIM RD (920)901-4773 WHITE F- 03/18/1985
FEMAL
E
MANITOWOQC, Wi 54220 20
OTHER 32 FICKETT, CRAIG STEVEN 2210 MARKHAM ST {920)323-7400 WHITE M - 08/17/1872
MALE
MANITOWOC, WI 54220 33
OTHER 33 HANSON, KEVIN LEROY 368 TRUMAN ST (920)732-3285 WHITE M - 07/13M1957
MALE
WHITELAW, WI 54247 48
OTHER 34 JACKSON, KENNETH 1118 S 19TH 8T (920)905-6324 BLACK/AFRI M- 04/17/1959
CAN MALE
AMERICAN
MANITOWOC, WI 54220 46
OTHER 35 KNAPP, KENNETH DOUGLAS 1816 20TH ST (920)901-8158 WHITE M- 04/01/1964
MALE
TWO RIVERS, W 54241 41
SUSPECT 1 MARTINEZ, ANDRES FUENTES 1905 FRANKLIN ST (820)686-183¢ WHITE M - 10/09/1963
MALE
MANITOWOC, WI 54220 42
VICTIM 1 EDWARDS ROSS, CHARLENE  1311S 31ST ST (920)682-3558 WHITE F- 04/09/1969
MARIE FEMAL
E
MANITOWOC. Wl 54220 36
VICTIM 4 SOCIETY ALL LOCATIONS
Arrests
Arrest No. Name Address Date/Time Type Age
946 A MARTINEZ, ANDRES 1905 FRANKLIN ST CITY OF 11/05/2005 1437 T-TAKEN INTO CUSTODY 42
FUENTES MANITOWOC, WI 54220
Property
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City of Manitowoc Police
Summary

Print Date/Time: 03/20/2020 15:31 MANITOWOC POLICE DEPARTMENT

Login ID: m405 ORI Number: WI0360100

Case Number: 2005-00012717

Date Code Type Make Model Description Tag No. Item No.

11/05/2005 6- NON-IBR AUDIOTAPE 30437 4
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

14/05/2005 6 - 77-OTHER HAIR CLUMP W/BL.OOD 30437 3
EVIDENCE/SEIZED

11/05/2005 6 - NON-IBR HATCHET WITH WOODEN HANDLE 30437 2
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

11/05/20056 6 - NON-IBR BLOOD SWABS 30437 1
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

11/05/2005 6 - NON-IBR AUDIOTAPE INTERVIEW 30448 1
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

11/05/2005 6- NON-IBR PLASTIC BAG & 7 PILLS (ASPIRIN} 30447 2
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

11/05/2005 6- NON-IBR NQTE & NOTEPAD 30447 1
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

11/05/2005 6- NON-IBR CLOTHING 30435 A1
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY

Vehicles

No. Role Vehicle Type Year Make Model Color  License Plate State
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Case Number: 2005-00012717. ORI: WI0360100.

2005-00012717 STONE
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On 11-05-05 at about 1337 hours I, Off. Stone was at the PD when [ heard dispatch assign Sgt.
Flemal and Off. Hyler to an EMS call at Ancient Rites, 1910 Franklin St., in which a woman
had been struck in the head with an ax. I heard Sgt. Flemal radio that the suspect was last seen
running EB on Franklin St. 1 left the PD and began responding to the area to search for the
suspect, as did other Officers.

When T arrived in the area, Sgt. Flemal was requesting another Officer to assist him in clearing
the residence of 1905 Franklin St., as the suspect might possibly be inside, and this would be the
residence where the attack occurred. I met Sgt. Flemal at 1905 Franklin St. and we cleared the
residence, locating nobody inside. Sgt. Flemal and I cleared the detached garage, and nobody
was inside the garage either. As we were clearing the house and got to the kitchen area, I could
see and what appeared to be hair on the floor in front of the refrigerator. I could also see
several spots on the floor in front of the stove. Once the residence was secure, Off. Pusel
and Off. Seidl had also arrived. Off. Pusel was advised to begin a log of everyone that
entered/exited the building. Sgt. Flemal put yvellow crime scene tape around the residence.

Off. Hyler come over by Sgt. Flemal and I at 1905 Franklin St. He had been at Ancient Rites
and advised me the victim would be CHARLENE EDWARDS, and advised she had been struck
with a hatchet in the head, and hada - onthe of her

area. CHARLENE was transported via Rescue Squad to Holy Family Memorial Medical
Center. Off. Hyler checked the backyard and located a hatchet in the grass behind the house at
1905 Franklin St., and he pointed it out to me. The hatchet would be 14 4" long, with a brown
and red wood handle. The head of the hatchet would be blue, and would be 5 %4 long and 3 147
at the widest point (sharpened end).

1 learned Off. Seidl was speaking with CHARLENE’S ,and I
went and spoke with CHARLENE’S , who was in front of = house.
said  had been with  cousin, and  got dropped ofat  house at
Shortly after  got home, ANDRES MARTINEZ came to the house and let himself inside.
said ANDRES has a key to the house. From past contact with CHARLENE and

ANDRES I knew they had resided together. . told me ANDRES and CHARLENE
have been living together off and on for the past three years. went on to say that
ANDRES had come to the house to write a note for CHARLENE. ; said -

_had gone to pick up CHARLENE from work and they came home around 1:30 or
1 :45 pm. JOSHUA was sitting in the kitchen, and ANDRES was in the kitchen with him when
CHARLENE and _came home. He said CHARILENE walked into the kitchen and
she saw ANDRES and told him she didn’t want to see him anymore. said
CHARLENE told ANDRES she was seeing someone else and ANDRES called her a “dirty
fucking bitch”. told me CHARLENE and ANDRES began arguing about the above
listed Chevrolet Cavalier, as ANDRES says the car is his because he bought it, but the car is
titled under CHARLENE’S name. ANDRES was asking CHARLENE for the title saying the
car was his, but CHARLENE refused to give the title to him. -~ . said ANDRES became
very upset with CHARLENE and began yelling at her that “you can dic you fucking bitch”,
saying the next time he came over he would smash out all the windows on the house, said he’d
burn down the house with the kids in it and told her “I hope you burn in hell”.

.said ANDRES grabbed CHARLENE with both hands b;
and threw her down to the floor, and CHARLENE landed on her b
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~onto-her stomach-and CHARLENE began-calling-—— -forhelp.- - -~ would-have

been in the living room when this occurred. Upon seeing this, ran at ANDRES to him

to get him away from CHARLENE. said ANDRES moved and pushed _causing
to fall on his back on the floor. “had come into the kitchen and tried

pulling CHARLENE across the floor to get her out of the room, and ANDRES pushed

shoulder and this knocked - to the floor.

said ANDRES went into a pantry that would be off the kitchen by the stove, and when
he came back into the kitchen, he had a hatchet in his hand. He said the hatchet had red on the
handle, and could not describe it further. said  began cursing at ANDRES, calling
him a “mother-fucker.” said ANDRES grabbed CHARLENE’S left leg, while she was still
lying on her stomach, and said “die dirty bitch” as he (ANDRES) brought the hatchet up in his
right hand about to his head height, and struck CHARLENE with the hatchet in the of her

of het : immediately saw “a and | and saw CHARLENE
put her hand to the ~of her and then CHARLENE rolled onto her back. He said
CHARLENE began saying, “I’'m sorry, I’'m sorry, leave me alone” and put her hands up as if to
protect herself. told me that after hitting CHARLENE,  was about four feet from
ANDRES calling him a “mother-fucker” and telling ANDRES he had no right to do this to -
mother and saying “you don’t give a fuck about her”. said ANDRES swung the hatchet at

missing  left arm by about two inches. showed me how much the
hatchet missed by holding  index and thumb apart about two inches. -said
ANDRES moved the hatchet to his left hand and brought it way behind his head, near his back,
and brought the hatchet down as fast as he could and hit CHARLENE again. . was not
sure if this swing struck CHARLENE or not.

said and . were trying to help CHARLENE when a pitbull (listed
above), owned by HUE LEE, came into the kitchen. - said the pitbull began going after
ANDRES as if he was trying to defend CHARLENE, and ANDRES swung the hatchet at the
pitbull, striking it in the head. When ANDRES was distracted by the pitbull, CHARLENE was
able to get up on her feet, and she ran out the back door. ANDRES ran out the back door
chasing CHARLENE, and went out behind ANDRES. saw CHARLENE
running down the driveway (NB), and heard ANDRES say, “See you later”, then saw
ANDRES run into the backyard, drop the hatchet and jump over a fence into the yard of 1901
Franklin St. and run EB.

ANDRES was last seen wearing a sleeveless green/yellow packer shirt, blue jeans, black boots,
black sunglasses and a white baseball style hat. He would be 5’057, 170 lbs, black hair and
brown eyes.

filled out a statement form, which I attached to this report.

Off. Seidl spoke with : and he obtained a Written Statement from
Please see Off. Seidl’s addition for further information.

Sgt. Flemal advised he spoke with JOSEPH WOODSIDE and CLINT ANDREWS who were
both at Ancient Rites when CHARLENE came inside. He had asked them to fill out statement
forms, but they did not wish to do so at this time until ANDRES was arrested, as they feared
ANDRES may come after them. I went to Ancient Rites and lee y; hadcleaned up:the
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Ancient Rites and was put into the bathroom. [ looked at the bathroom and noticed small
amounts of on the toilet, floor and garbage can. Off. Hyler took photographs of the
bathroom. I also had Off. Hyler photograph the exterior of the residence 1905 Franklin St.
along with the hatchet in the backyard. He took care of this while I was speaking with
JOSHUA. Off. Hyler also photographed the injury to the pitbull. When he finished at Franklin
St., I asked Off. Hyler to go to HFMMC and take photographs of CHARLENE'’S injuries; and
he photographed her injuries.

When I finished speaking with 1 left the residence and went to HFMMC to speak with
CHARLENE. When I arrived, I spoke with HFMMC personnel, who advised that the hospital

was under a lock-down as they were concerned ANDRES may come to the hospital and attack
CHARLENE again.

At HEMMC, Sgt. Waskow, Det. Trilling and Off. Hyler were there. Det. Trilling asked me to
speak with CHARLENE and to audio record her interview, and advised he was going to the
scene at 1905 Franklin St. When I went into the Emergency room CHARLENE was in, |
noticed she was lying on her stomach on the hospital gurney. She had a large bandage to the

.of her ~and I saw L on her and in her hair. 1 could see a small hat
was to the of her that was I asked CHARLENE if
ANDRES still lives with her, and she advised he no longer lives with her and he has been out of
the house for about a month and there is a Restraining Order against him.

In speaking with CHARLENE, she advised she got done with work at 0500 hours today and
went to a friend’s house (JASON ROSS) after work. She said ROSS is just a friend.
CHARLENE went on to say she had called to pick her up and bring her home; and
and HUE picked her up from ROSS’S house. She said when she got home and went
in the kitchen ANDRES was there and told her not to be mad and said he wanted to talk; and she
told him to leave. She said it was.” ‘. ANDRES and her in the kitchen.
CHARLENE said ANDRES was mad because he knew she was at ROSS’S. When asked how
he knew, CHARLENE said she told him. CHARLENE told ANDRES “I’'m sorry ANDRES,
but you have to leave” and he said he was not mad at her.
CHARLENE told ANDRES she was leaving with the kids to get something to eat and ANDRES
said, “okay”. She said they all began to walk out the back door, when ANDRES hit her in the
back of the -and she fell down on her back on the kitchen floor. CHARLENE said she
never had an “ax” in the pantry; that it was always in the garage. CHARLENE said after being
hit with the hatchet the first time, ANDRES said, “This is what you get”. When asked if he said
anything else to her, she said ANDRES said nothing more. ANDRES then struck CHARLENE
three more times in the while she was down on the floor. I asked if he struck her with the
sharpened end or blunt end of the hatchet, and she did not know.

CHARLENE said .. - and tried to stop him by grabbing the “ax”, but were
unsuccessful. She said the pitbull came into the kitchen and ANDRES hit the dog in the head
with the “ax”. I noticed a on CHARLENE’S that appeared to me to be a
defensive wound and asked her about how she received the She told me she was
lying on her back on the kitchen floor and had her arms covering her head (her arms were
actually touching her head) to try to stop the “ax”. She believed:the hatchet stuck herz1y it atithis
time, which caused the ‘

from the floor of where €CHAREENE had-been.—1-was-advised-that the pitbull-ran-over-to-—————
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CHARLENE staied she blacked out a little while, and when she came to, the pitbull and her
German Shepard were between ANDRES and her. She said . was fighting with
ANDRES and yelling, “Run mom run”. She got up off the floor and ran out the back door
closest to the garage and ran to the tattoo parlor. T asked if ANDRES chased her out of the
house, and she said he didn’t. Tasked CHARLENE why this happened, and she said it was
because she doesn’t want to be with him anymore. 1 asked why he did this to her, and
CHARLENE said, “To kill me”. CHARLENE told me when ANDRES was charged with
Battery, that he told her he would kill her if she left him.

ANDRES was charged with Battery/DVO following an incident reported on 10-03-03, see
report 2005-00011332. ANDRES would be out on bail, and a condition of bail is that he has no
contact with CHARLENE. A copy of the bail conditions is attached to this report. I learned the
Restraining Order CHARLENE referred to would actually be a court order not to contact her.

I further spoke with CHARLENE and asked if they have had contact with each other since
ANDRES last left. She kicked ANDRES out of her house and he would be staying with
CARLOS LOPEZ. She said he has stopped by her place of employment and she has gone to
where he is staying at his request. She said they have met about 10 times since ANDRES was
ordered to have no contact with her. I spoke with her about how he has treated her, and she said
ANDRES is very nice to her, bringing her flowers and buying her a ring. She said during most
of the times they meet, ANDRES has asked her to drop the Battery charges against him.

T asked CHARLENE if he has threatened her, and she said ANDRES has said he would kill her
if she left him. I asked CHARLENE if she knew of anyone else that would have brought the
hatchet inside the house, and she could not think of anyone ¢lse. She told me that on 10-03-05,
the day ANDRES was arrested for Battery, that her brother, CRAIG FICKETT had put the
hatchet inside the garage, but she has no idea who would have brought it into the house.
CHARLENE last saw the hatchet in the garage about two weeks ago, but could not recall where
in the garage it was.

When asked where she thought ANDRES might be now, she thought perhaps at CARLOS
LOPEZ’S house at 3910 Waldo Blvd. or his ex-wife’s (VERIAN MARTINEZ) house at 1026
So. 14 St. She said ANDRES is unemployed, has no family in the area, owns no cars, she could
not think of any taverns he frequents or any friends he would go to. CHARLENE was being
prepped to go into surgery to repair her wounds. Before she left, she was explained the
Authorization to Release Medical Information form and she signed it. She also was explained
the Statement of Non-Consent, and signed the form. A DVC card, Manitowoc County Victim
Information form and the Crime Victim Compensation Program Application Information form
were all explained to her and the forms were left with her property. She was not able to fill out a
Statement form and was brought to shortly afterward. Sgt. Waskow remained outside
the surgical room during the surgery until she was advised to leave by Detectives.

I learned that CHARLENE received a . to the . ~ ofher a
~ tothe of her , : down to the - that was about
to the of her on the to the of her and a

- to her
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~~While at HFMMC; several family members came to be with CHARELENE. T had an opportunity

to speak with again and asked if  knew how the hatchet got into the pantry.
said  last saw the hatchet in the garage on top of an old entertainment center.

told me has brought over the hatchet and gave it to ANDRES to chop wood

with back in September 2005. said  was last in the garage about two weeks ago and

didn’t see the hatchet then, but it might have been there and  may have just not seen it.
was last in the kiichen pantry on Monday, 10-31-03, and it was not in the pantry then.

would be  years old and I had sign a Statement of Non-Consent for ANDRES
pushing down and swinging the haichet at’  and gave a copy of the Manitowoc
County Victim Information form. alsotold me  waswith  cousin and came home
on 11-04-05 at about 3:00 pm. When they went in the house, ANDRES was in CHARLENE’S
bedroom. They were talking with ANDRES and during the conversation ANDRES said “if
anyone messes with me, I’ll slice ‘em open with my ax”. cousin did not want
name mentioned.

I next spoke with and . is yearsold. .  told me briefly what  told to Off.
Seidl. . said ANDRES had pushed by the left shoulder, knocking ~ down to the kitchen
floor. I had her sign a Statement of Non-Consent for ANDRES pushing  down and gave

a copy of the Manitowoc County Victim Information form. I asked about the
hatchet and where has seen it. said ANDRES had a red, metal tool box out in
the garage, and . has seen the hatchet in the toolbox. never saw it in the kitchen pantry.

While at HFMMC, I was approached by CHARLENE’S sister, CHRISTINE FICKETT.
CHRISTINE was concerned because she said ANDRES has threatened in the past that if
CHARLENE leaves him, he will burn CHARLENE’S house, CRAIG FICKETT’S house at 618
N 6 St. and CHARLENE’S parent’s, DONNA and HARRY FICKETT’S house at 1014 S 19 St.
There were several Officers, Detectives and Sergeant’s looking for ANDRES and this
information was passed on to them.

I also spoke with CRAIG FICKETT at HFMMC. I asked him if he had put a hatchet in
CHARLENE’S garage when ANDRES was arrested for Battery on 10-03-05, and he said he
vaguely remembers that he may have done that. He said he is the owner of 1905 Franklin St.
and CHARLENE rents from him. He was last in the garage on 11-02-05 and did not recall
seeing the hatchet in the garage, but it may have been there and he just didn’t notice it. He has
not been in the kitchen pantry lately.

CARLA WAGNER, a sister of CHARLENE, was also at HFMMC and after she spoke with
LAURA HENZE, the on-call worker for DHS, she took custody of CHARLENE’S children.
HENZE was notified of this incident.

While | was in the Emergency room with CHARLENE, 1 asked what had been done with her
clothing, and was advised by ER personnel it had been placed in two plastic bags afier they cut
the clothing off of her. T advised CHARLENE I was taking the clothing for evidentiary
purposes. 1 placed the bags of clothing in the trunk of squad 53 and locked the trunk.

When complete at HFMMC, 1 returned to 1905 Franklin St. fo
assisted him in photographing the exterior and interior of the e
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with evidence collection. Please see Off. Block’s addition for further information. The scene
was ultimately released to CRAIG FICKETT at 1912 hours. I drew a rough sketch of the
kitchen and Off. Block drew a rough sketch of the backyard. These were attached to the report,
as was the Crime Scene Entry Log filled out by Off. Pusel and the evidence collection log.

When complete at 1905 Franklin St., T brought CHARLENE’S clothing to the Police
Department. | opened the bags and found some of the clothing was very wet and saturated with

. 1 hung all of the clothing in the PD Drying Room. The clothing was tagged with
evidence tag #30435. The Drying Room was secure, marked as a “bio-hazard” and evidence
tape was placed across the door and doorframe. The clothing would be two white socks, two
white tennis shoes, a pair of purple pants, two pieces of a white t-shirt, two pieces of a multi-
colored shirt and a silver and purple hairclip with butterfly designs on it. The audiocassette of
the interview with CHARLENE was tagged with evidence tag #30437 and placed with the
evidence Off. Block collected.

I contacted DVC worker #152 and notified them of this incident.

At this point we have not been able to locate ANDRES. ANDRES was charged with Attempted
1* Degree Homicide/DVO, 940.01(1); Intimidation of a Victim/DVO, 940.45(1); Endangering
Safety By Use of a Dangerous Weapon, 941.20(1); Mistreating Animals, 951.02; two counts of
Physical Abuse of a Child, 948.03(2)Xb); and Bail Jumping, 946.49(1)(a); with the charges being
referred to the DA’s office.

Upon running a Probation/Parole check on ANDRES, it came back with a positive
Probation/Parole response, and he would be on parole with DON STEPHANCIC. Sgt. Flemal
spoke with STEPHANCIC and an Apprehension Request was later issued for ANDRES. Lt.
Boldt had an ECAR message put out to attempt to locate ANDRES.

Please forward a copy of this report to Probation/Parole, DHS and the District Attorney’s Office.
No further follow-up at this time.

Officer M. Stone/026
CIB/11-06-05/jcb/11-07-05
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2005-00012717 SEIDL ADDITION

On 11-05-05, I, Off. Seidl received a call for assistance from Sgt. Flemal while on a Rescue Squad call
at 1905 Franklin St., which may have been for a possible attempted homicide.

I arrived on the scene and found there were two locations involved 1905 Franklin St. and Ancient Rites
Tattoo parlor. I called for barricades from DPW for better traffic control and to allow us control of the

scene.

1 was assigned to speak with one of the involved in the call.

stated that ANDRES MARTINEZ who is  mother’s boyfriend was already at their house when

returned home from work with mother shortly after 1:00 P.M. , mother

CHARLENE EDWARDS, ANDRES and . were getting ready to leave through the

backdoor when ANDRES grabbed something from the pantry. stated saw it was wood

but did not know what it was and he started hitting ~ mother. stated the first hit was very fast, he

hit her again and got between them and ANDRES pushed . off to which
.thought was the right. ANDRES then hit  mother again and stated

grabbed a wood window shutter and told him to get away from . and told to call 911.

stated ran to a corner of the front door and was protecting - with  legsinthe

air because he was trying to grab . phone.

was able to call 911, and as was calling, ran across the street to ANCIENT
RITES. stated followed and when - got there . was laying on her face and at
that point the Police showed up. T asked  if  knew where ANDRES went at this time and
stated  did not know what happened to him. alsotold meas  wascalling911.  ran upstairs
to the top of the steps to get.  dog and bring it along with ~ to ANCIENT RITES. also told me
mother’s dog followed them over. Tasked - atwhat point. :ran up the stairs for the dog and
stated after ANDRES was trying to take away | phone. I asked - at what point he left

alone and  stated ANDRES left  alone after he realized he was not able to take away .  phone.

I asked if :saw what it was that he used to hit. mother and . replied no, but whatever it was

should be in the kitchen. : told me ANDRES is aother’s boyfriend, and T asked  if they

argued lately. .told me that ~ mom was gone all day yesterday and toda
told him it was over and she didn’t want to be with him. also told me that< L

while  was visiting a friend’s house. ANDRES knew  was there and no key wa Teq
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““thecar. éoﬁ]don]ytéﬂmé ‘this friend was first name JASON last name unknown 'With"afphonemm e

number of 242-8233. While I was speaking with had  mother’s dog with!  and
was making arrangements to have someone take care of this dog. While was on the phone |

heard  tell the person.  was speaking with that ANDRES made the comment he would burn the

house down with them in it. Tasked  about that comment after the phone call and stated that he

made that comment to mother the last time he hit her.

T also asked  if ANDRES hit anyone else and stated that he did not hit  , or = brother, but he
didhit  dog, which is a beige pit bull, and the dog had a gash on its head. : stated the dog was
protecting mom and it came at him (ANDRES) but it did not bite him because ANDRES then hit the
dog. 1 did not see that the dog and was taken care of by someone else. The dog with was a
German Shepard, and 1 transported  to a house on FRANKLIN St. but those people were not home.
I then transported.  "to  grandparent’s house at 1014 S. 19" St.and  grandpa HARRY

FICKETT agreed to take the dog. - was then transported to HFMMC and turned over to ER
personnel to be with  mother. completed a Written Statement, which is attached.
Off. J. Seidl/577

CIB/11-07-05/jcb/11-07-05
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On 11-05-05 at 1337 hrs. I, Sgt. Leist, heard the dispatch of a female hit with an ax in the 1900 blk. of
Franklin St. T went westbound on Franklin responding to the call when | heard Sgt. Flemal state that
the suspect, ANDRES MARTINEZ, ran eastbound on Washington St. I proceeded to Washington St.
and there was no one in sight. 1 began checking the area including stopping in at the Marathon Station
and Family video. Officer Dramm arrived in the area and we checked the bar at S 18" and Washington
St, I believe the new name is Tropics. No one saw MARTINEZ.

Officer Dramm and T then went with Officer Trainor to 1026 S. 14" St. where VERIAN MARTINEZ
lives. She agreed to let us check her apt. for ANDRES, however, after only checking a couple of
rooms she said she wanted us to stop and leave. Officer Trainor stood by and officer Dramm and I
checked Kenny B’s Bar, Saucy’s Bar, TJ’S Bar, and Glens Bar. No one at any of these establishments
saw ANDRES MARTINEZ. While at Glen’s Bar VERTAN MARTINEZ was there and she asked if
we were going to sit outside her house all night. I told her we were concerned for her safety and we
were waiching her house as ANDRES has frequented there in the past. She said “If I let you check my
house will you leave and not bother me anymore tonight. I said yes, if she lets us make a complete
search. She asked for a ride back to her house and she then let Officer Trainor, Dramm, and I io check
her house completely. ANDRES was not located.

I went with Officers Zimney and Garber, along with Officer Weyer on several other checks. See
Zimney’s addition for that information. I made one last check of 1014 8. 19" CHARLENE
EDWARDS’ parents house and found that to be secure.

SGT. S. LEIST/014
On 11-06-05 at 0935 hrs. Officers Dramm, Buck, and T went to 1711 Washington St. in an attempt to

Jocate a lower apt. with TIFFANY CHIZEK . Our first attempt lead to no answer at either lower apt.
We then went to 1026 S. 14™ in an attempt to make contact with VERIAN MARTINEZ. There was no

answer. We made contact with a renter from upstairs, I showed the
picture of ANDRES and . said  comes around the lower apt. Tasked if  saw in the past 24
hrs,  said no. I asked to call should  show up. We tried again later and made contact at the

rear lower apt. with SUSAN ANDERSON. She said she just moved in last week and she knows who
ANDRES MARTINEZ is but has not seen him around here. 1 was called by the renter of the front
lower apt. ANTREDIOUS JONES. He called me and asked why we were knocking on his apt. |
explained that we were looking for ANDRES MARTINEZ and that there is a TIFFANY CHIZEK that
lives with a friend of MARTINEZ, a male by the name of Reggie. JONES did not know any of those
people, he said he moved in last week, he offered to come home and let us search the apt. We did wait
and when he arrived we checked the apt. with nothing found. 1 showed JONES the picture of
MARTINEZ and told him to call should MARTINEZ come around.

Officer Dramm and 1 checked 3910 Waldo #35 again with no answer. We showed the picture to
neighbors and asked them to call if they see him. We also checked 3703 S. 10" St. again and spoke to
JAMES NETTLES. He had not heard from ANDRES and said he would call. 1 asked if he thought
ANDRES could be in the Milwaukee area. JAMES said its possible as ANDRES drove trucks out of
Milwaukee after he was released from prison back in 2001. He had no specific names or addresses.
We went back to 1026 S. 14" St. and made contact with VERIAN MARTID he was not.happy to
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Huron St. I will be attempting contact with her as time permits. She may beina ™ at
this time.

SGT. 8. LEIST/014
CIB/11-06-05 /jeb/11-07-05
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2005-00012717 ZIMNEY ADDITION

On 11-05-05 at 1411 hours, 1 Sgt. Zimney was requested by Lt. Boldt to report for duty due to the
attempted homicide incident. At 1445 hours, Lt. Boldt assigned officer Garber and 1 1o try and locate
the suspect, MARTINEZ. Sgt. Leist and officer Weyer were also assigned to search for the suspect.
Sgt. Leist had received information that MARTINEZ’S current girlfriend was TARA NOVAK.
Officer Garber and I assisted Sgt. Leist in going to 3315 Yorkshire Lane #16, to check for
MARTINEZ. The renter there told Sgt. Leist that she had just recently moved in but she did believe
the former renter was a person named TARA.

I then suggested that we check the residence of CARLOS LOPEZ and BRIANNE HARRISON, as |
knew MARTINEZ stayed at that residence. We arrived to the residence located at 3910 Waldo Blvd.,
trailer # 35 and Officers Leist and Weyer covered the back of the residence, coming in on foot from
Lutheran High School. Officer Garber and I attempted contact at the residence. I pounded on the door
for several minutes, but there was no answer. Officer Garber and I then went to trailer number 36, as
this is the residence of GARY and KIM HARRISON, who are the parents of BRIANNE, and from past
experience I knew they usually kept a close eye on their daughter’s trailer. They were not home either.

It should be noted that officers did not specifically check each door and window of trailer #35, but
everything appeared to be normal. The window off the kitchen also appeared to be in its usual
condition ~ slightly ajar. I had been to the LOPEZ residence on 10-27-05 and 11-04-05 for family
trouble calls, and had on both occasions noticed this window ajar. Later at 1738 hours, LOPEZ
contacted the PD to report a burglary to his residence and the point of entry was through this window,
and the screen was now cut as well. See 2005- 00012628, Officer Schaefer’s report.

Sgt. Leist had obtained information from another Officer that the victim, CHARLENE had been seeing
a new boyfriend named JASON ROSS. The same three officers and I went to that residence located at
1708 Meadowbrook Dr. at about 1600 hours. Enroute, I asked dispatch by phone if they could run an
R-Hoss through State Patrol on both the victim and the suspect so Officers could know what possible
vehicles the suspect may be driving. Sgt. Leist and Officer Weyer watched the outside of the building
while Officer Garber and 1 attempted contact. Before we were able to knock on ROSS’ door, we met
the building manager, LAURA DEWANE and her daughter DONNA PRITZL, in the haltway.
DEWANE and PRITZL informed us that they had just been knocking on ROSS’ door with no answer.
Tt should be noted that both DEWANE and PRITZL were already aware of the incident involving.
PRITZL informed me that she works with CHARLENE at RIVERS BEND HEALTH CARE
FACILITY. PRITZL suggested to me that I speak to CHAELENE'S other good friend and coworker,
JENNIFER SKROVE-HUYCKE. PRITZL said she might be able to provide me with information
about CHARLENE and MARTINEZ.

They said they were also concerned about ROSS’ safety. She also told me that she had given the 1991
black Chevy Cavalier to CHARLENE, which CHARLENE usually drives. Officers went to ROSS’
apartment with DEWANE and PRITZL. We knocked on the door but there was no answer. Given the
circumstances of the incident and through concern for ROSS’ safety, I asked DEWANE to use her
master key to unlock ROSS’ apartment so we could make a sweep and ascertain that he had not been
harmed and was in need of help within the apartment. When the apartment door was opened, I found
that the safety chain was latched. 1 called into the apartment and then a black male subject came to the
door. He allowed officers into the apartment, and he was identified as JASON ROSS.

At first ROSS said he had been sleeping and had not heard us knocking. He later admitted that he
simply did not want to have contact with the Police. He was told that we wanted
was safe, given his relationship with CHARLENE and the incident, which had ¢
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him what had happened to CHARLENE, he insisted that he had gotten a phone call from her a short
time ago. ITe said when he had gotten this call he had been sleeping. He said he had been told that
CHARLENE’S mother had been attacked by MARTINEZ. We informed him that that was not the
case, and that CHARLENE had been the victim in this incident. He told us that he knows MARTINEZ
(the suspect) and had met him once or twice. ROSS stated that one of the reasons he did not want to
answer the door was because MARTINEZ had been knocking on his door the night before, looking for
CHARLENE.

I asked ROSS 1o explain that in detail to me, and also tell me when was the last time he had seen
CHARLENE. ROSS stated that when CHARLENE had gotten off work at 0600 hours on Friday, Nov.
4™ she came over to his apartment. He said she was there until about 1330 hours on 11-05-05 (today’s
date.) He stated that they stayed in his apartment except for a short time when he Jeft and drove
CHARLENE'’S car to go get some food and alcohol. He said at about 2100 hours on 11-04-05, there
was a pounding on his door and MARTINEZ was outside the door and told ROSS to have
CHARLENE come outside because he knew she was in there. He said he spoke to MARTINEZ
through the door and lied to him and told him CHARLENE was not inside his apartment. He said
MARTINEZ. yelled and told him that he knew she was in there as he had followed her to the apartment.
ROSS said he again told him that she was not at the apartment and MARTINEZ then left and went
outside and came by the patio door. ROSS said he was there for just a short time and then he left.

ROSS said at about 0730 on 11-05-05, he was going to drive to the ATM machine and use
CHARIENE’S car, but it was gone from where he had parked it the night before. He said when he
told CHARLENE her car was gone, she stated to him that she now remembered hearing a car drive past
the apartment which had sounded like her vehicle. ROSS stated that CHARLENE was going to report
her vehicle as stolen, but she did not want to report it stolen from ROSS’ apartment complex, as she did
not want him involved in any Police report. ROSS said CHARLENE decided to wait until she arrived
back home to her Franklin St. address before reporting the vehicle stolen to Police, and that she would
claim the vehicle was stolen from the Franklin St. address.

ROSS said CHARLENE was at his residence up until about 1330 hours. He said she had received a

phone call from her . ! at about 1300 hours, who told her that her - had been
involved in some type of accident. “came and picked up CHARLENE and that was the last he
heard from her. We informed ROSS that CHARLENE was currently in and that the suspect,

MARTINEZ, had not yet been located. ROSS stated he would be staying at his apartment. We told
him that if he even suspected MARTINEZ was outside his apartment that he should dial 911
immediately. ROSS was asked if he knew of any places where MARTINEZ may be hiding. He stated
that he works with VICTOR COTA, and he knows that MARTINEZ” son (JAMES NETTLES) is
VICTOR’S best friend. He said MARTINEZ might be a COTA’S home.

Officer Garber and I left ROSS’ apartment. Sgt. Leist and Officer Weyer had already freed up afier it
was determined MARTINEZ was not at the apartment. Sgt. Leist now radioed us that he had a family
member in his squad (CHARLENE’S ) who was going to show us a home to check for the
suspect, which was just outside the southern city limits. We met Sgt. Leist and Officer Weyer at Silver
Creek Park, and drove to 3703 S 10™ St., which is the home of JAMES NETTLES grandfather and the
current residence of NETTLES as well. The time was 1653 hours. Contact was made with NETTLES.
He allowed Officers to search the farmhouse and MARTINEZ was not located. T asked NETTLES
when he had last seen his father. He stated that MARTINEZ had picked him up at abe
and they drove to AVERY’S salvage yard, as NETTLES car had been towed there ¢ar
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“"NETTLES said when they arrived there; MTSO duties would niot allow them in(due to the
investigation of the missing Calumet County woman.) He said they drove back to his home and his
father dropped him off at about noon. That was the last he had seen of him. Officers then left the
residence.

At 1733 hours, Officers Garber, Weyer and I went to the home of VICTOR COTA. Dispatch
meanwhile had provided me with the results of the R-Hoss search through State Patrol. There were
two vehicles listed to CHARLENE and six listed to MARTINEZ, including a 1984 Ford truck.
Officers then learned from Officer Stone, that the 1991 Chevy Cavalier which CHARLENE usually
drives, and which we believed MARTINEZ had the keys to from taking it from the Meadowbrook
apartment complex, was at the Franklin St. address. We made contact with COTA and his father.
COTA stated MARTINEZ was not at his home. The home was not searched; as COTA’S father also
said he was not there. COTA said he was aware of the incident involving CHARLENE due to media
coverage. Officers left the residence and Officer Garber and I then returned to the Depariment and
took separate squads, as T had been hoping to go and speak with SKROVE-HUYCKE.

Just as I was leaving the PD however, dispatch asked me to call in and informed me that they had just
taken a complaint of a burglary to the LOPEZ residence. They were assigning Officer Schaefer to the
call and I also responded to speak to LOPEZ and HARRISON about where they had been and if they
knew where MARTINEZ might be. When I arrived with Officer Schaefer, we made contact with both
LOPEZ and HARRISON. LOPEZ stated they had arrived home at about 1700 hours. (I later learned
from Officer Block, who had been processing evidence at the crime scene, that he had observed
LOPEZ show up at the crime scene while it was still light outside. Sunset at this time of year is about
1640 hours.) He said he first noticed the screen was cut on the kitchen window at about 1730 hours.
He claimed the kitchen window had been shut tight. When I told him the window appeared to be in the
same condition as it was the last two times I had been at his residence {minus the cut screen) he then
stated he believed the window had been shut tighter then it currently was.

I asked LOPEZ where they had been at about 1530 hours today. He stated to me that he, HARRISON,
COTA and his mother had gone to an auction out on Hwy 310. He said they arrived home about 1700
hours. LOPEZ was claiming $2300.00 cash was missing from a shoebox in his bedroom. Knowing
neither LOPEZ nor HARRISON was employed, I asked him where he had obtained $2300.00. He
stated he “works for cash™ doing odd jobs. Iasked him if they had had anyone over to the home
recently that may have known where the money was located in the home (as nothing else was
disturbed). He said at first that last night the only persons at his trailer were himself, HARRISON, and
COTA. When pressed if anyone else had been at the trailer, he added MARTINEZ. Both he and
HARRISON then stated they had heard about the incident involving CHARLENE from COTA’S
mother, who had called LOPEZ mother. They also stated they had heard we had MARTINEZ in
custody (but we did not.)

Just at that moment, Officer Weyer knocked on the door of the trailer. He had wanted to reach me by
Nextel, but knew I was busy. He pulled me aside and told me that a tip had come in that MARTINEZ
may be at VAN'S TAVERN. [ left the LOPEZ residence and went with Officer Weyer and Garber to
check that focation. Officer Schaefer continued to investigate the LOPEZ burglary. Officers did not
locate MARTINEZ at VAN'S, but a person Officer Weyer spoke to lead to another possibility that
MARTINEZ may be at TT’S tavern. We went there and did not locate MARTINEZ. At this time, I
spoke with Detectives Habeck and Swetlik. I told them Officer Scha investigating a burglary
at the LOPEZ residence, and I knew from past experience that MAR ayed théré, They
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this tesidence and myself, Officer Schaefer and the Detectives were about to question LOPEZ further,
when dispatch asked that I speak on the phone with LINDA CZEKALA, who may have information
about this incident. The Detectives and Officer Schaefer did speak to LOPEZ and HARRISON further,
but I was not present, as | was speaking to CZEKALA in the squad by phone.

CZEKALA told me that her daughter, HEATHER KRAEMER, hasa  with JOEY GOLDEN, but
the two are no longer together. She went on and told me that last week; GOLDEN had shown up at her
home with a black Ford Bronco. GOLDEN claimed he had purchased the vehicle from “a friend” who
was going to be going to prison soon, for $250.00. He asked CZEKALA if she wanted the vehicle, as
he had no use for it. She said GOLDEN said he did not have a valid DL and so he did not want the
vehicle. CZEKALA said she had later learned that the vehicle had been MARTINEZ vehicle or may
still be his vehicle. She stated she was now scared to death that MARTINEZ may be coming to her
house to get the vehicle. I asked her to go outside and obtain a license plate off the vehicle. She
informed me that there was a WIRP Temp plate of AF2836 on the vehicle. I asked her to geta VIN off
the vehicle, either by the dash or the inside door. She returned and stated the VIN plate had been
removed from the dash, and the VIN sticker on the door was unreadable. I asked her to at least take a
photo of the vehicle, in case MARTINEZ did return and take it. 1 asked her if she knew where JOEY
GOLDEN was living, becanse if GOLDEN was friends with MARTINEZ, he may be staying with him.
CZEKALA told me that last she knew, JOEY was living in the 1900 block of Washington St. She
described the house to me and I was familiar with it. I told CZEKALA to immediately call 911 if she
believed anyone was lurking around her home.

Officer Weyer then contacted me and told me that he had been checking local motels and found out
from the clerk at the HERITAGE INN, that earlier in the afternoon, a person maiching MARTINEZ’S
description, had come into the motel and wanted to rent a room. Officer Weyer had shown the photo
we had of MARTINEZ to the clerk and the clerk had stated that was the man who wanted a room. The
clerk stated MARTINEZ decided not to rent the room when he learned how much it was. The man
stated he was going to “shop around, but might be back.” The man was also with another man, who
was described to Officer Weyer as Filipino looking. I went to Officer Weyer’s location and we then
made a check of GOLDDIGERS tavern, but MARTINEZ was not located.

Officer Weyer and I then went to 1916A Washington St.; to check what we belicved was the JOEY
GOLDEN residence. We located mail in the mailbox for GOLDEN. There was also a TV on inside
the upper apartment, but no one answered the door.

At 2115 hours, I then went to RIVERS BEND, to speak to JENNIFER SKROVE-HUYCKE. [ learned
that she and CHARLENE are not only friends and co-workers, but JENNIFER is also CHARLENE’S
supervisor. JENNIFER informed me that CHARLENE had confided in her about the rocky
relationship she has had with MARTINEZ, and that he beat on her. JENNIFER told me that about
three weeks ago, CHARLENE had told her that she had called the Police after being beat by
MARTINEZ and he was arrested and put in jail. JENNIFER said that CHARLENE believed
MARTINEZ’S PO would hold him in jail but he was released. JENNIFER stated after MARTINEZ
was released, that CHARLENE began to show up at work with more and worse ~~ caused by
MARTINEZ beatings. JENNIFER said that CHARLENE told her last weekend that MARTINEZ had
said that he could handle them not being together (apparently there was an injunction and the two were
not supposed to have contact with each other) but if he (MARTINEZ) found out she (CHARLENE)
was cheating on him that he would “bury us both.” JENNIFER stated ) / 7:wa
due to appear in court on 11-07-05 from this DVO charge. JENNIFER's "INt

S
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drove 4 black Ford Brotico. (The vehicle now at the CZEKAL A residence:)yShe-also informed me that
on several occasions in the past, Martinez had come to check up on CHARLENE while she was at
work. She said their facility was currently under a lock down, as they feared MARTINEZ might come
there.

At 2136 hours, I spoke to spoke to HEATHER KRAEMER, who was also on duty and who is the
daughter of LINDA CZEKALA. She stated that it was a possibility that MARTINEZ was with JOEY
GOLDEN. She said she knew GOLDEN was currently living with a girl named TERESA who is

with his and who lives in Whitelaw. She did not know TERESA’S last name, but she
said JENNA JOHNSRUD would, as she is a friend of TERESA’S T was familiar with JOHNSRUD
from past experience, HEATHER told me that she knew the Ford Bronco belonged to MARTINEZ,
and that GOLDEN and MARTINEZ made regular runs to the Milwaukee area to obtain crack and other
drugs. Heather told me that from what she knew, MARTINEZ had a girlfriend named TARA
NOVAK. She said she believed she lived on Huron St. She stated NOVAK and MARTINEZ were
“crack buddies.” Heather also told me that she knew that when CHARLENE and MARTINEZ were no
longer living together, that she knew MARTINEZ was living with CARLOS LOPEZ. CHARLENE
had also told HEATHER that MARTINEZ had made the statement that he would kill her if he found
out she was cheating on him.

After leaving RIVERS BEND, 1 returned to the PD and spoke to detectives Swetlik and Habeck to
compare information obtained. Det. Habeck was familiar with NOVAK’S mother, DONNA
EISENCHINK He called her and she informed him that her daughter was currently in Peshtigo at a

- T also called JOHNSRUD. She informed me that TERESA living with JOEY
GOLDEN was TERESA HANSON. HANSON’S address was obtained and this information was
passed on to MTSO, to have them check this address for MARTINEZ. I later learned MTSO did check
this residence and they were told MARTINEZ was never at that home.

Sgt. L. Zimney / 049
JS/11-08-05/jcb/11-08-05
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2005-00012717 BLOCK ADDITION

On 11-05-05 at 1543 hours I, Officer Block, responded to 1905 FRANKLIN ST. to process the crime
scene. On arrival, 1 spoke to Det. Trilling. He advised that exterior photos were taken of the scene,
including the residence of 1905 FRANKLIN ST.

Det. Trilling then directed me into the backyard, and stated that the hatchet was lying in the backyard.
The hatchet had a wooden handle and was facing in a southeast direction. The hatchet handle was 42
1 inches south of the south side of the residence. The hatchet handle was also 6 8” west of the
southeast corner of the residence. A rough sketch was made of the positioning of the hatchet, including
the backside of the residence. Sgt.Flemal completed the sketch. The hatchet was marked as Evidence
Ticm #1. The hatchet was placed in a cardboard box and tied down using two tie downs. It should be
noted that there appeared to be a red substance on the blade of the hatchet.

Prior to entering the residence, Officer Stone and I, Officer Block, checked the back porch and
driveway for any blood stains/spatter. One drop of what appeared to be dried was located on the
concrete, just to the west of the back porch. The drop/spatter was marked as Evidence Item #2. Prior
to taking the swab, I placed distilled water on a sterilized cotton swab. A swab was taken of the dark
red substance. The swab was placed in a swab box. No other drops/spatter were found outside on the
concrete or on the back porch.

Next, Officer Stone and I, Officer Block, entered 1905 FRANKLIN ST. at the rear entrance (southwest
side of residence). Entry into the house was at 1655 hours. Prior to entry, we put coverings over our
shoes to protect the interior crime scene. Upon entry, a walkthrough was conducted of the residence.
Officer Stone advised me of the witness statements and briefed me on what occurred.

1 then took photos of the interior of the residence. Photos were mostly taken of the kitchen, as Officer
Stone advised this is where the crime would have occurred. Photos were taken of the pantry and
breezeway, which lead to the rear exit. After photos were taken, I began evidence collection. It should
be noted that the purse, which was lying on the kitchen floor, was marked as Evidence Item #3. Photos
were taken of the purse, but I did not collect it as evidence. It was marked as evidence to show it in
relation to the other items in the kitchen. The keys (Evidence Item #4), wooden door (Evidence Item
#7, and two shoes (Evidence Item #5 and 6), were also located in the kitchen. Photos were taken of
each, but I did not collect these items. They were marked to show these items in relation to the other
items in the kitchen.

1 then took swabs of the swvidence, which was located in the kitchen. The items were marked as
Evidence [tems #8,#9,#11. It should be noted that tem #11 was located in the pantry doorway, just to
the south of the kitchen. The substance was on the end of a wooden end panel. The Item appeared to
be a dried spot of . Prior to taking swabs, photos were taken of each item. Each of the swabs was
taken using a sterile swab with distilled water. Each item was then properly packaged.

T also collected Item #10. Item #10 was a clump of what appeared to be human hair. The hair was
clumped together and was being held together by a red substance, which appeared to be - The
substance was already dry. Using a disposable tweezers, I collected the clump of hair. The clump of
hair was placed onto a trace evidence sheet of paper. The paper was folded using a pharmaceutical
fold. The items were then placed into an envelope and marked as Evidence Item #10. It shouid be
noted that in checking the kitchen, that there was a large amount of dog hair on the floor
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Tt should be noted that Officer Stone completed a rough sketch of the interior of the kitchen.That
sketch has been attached.

I completed the evidence collection at 1912 hours. I then transported the collected evidence items to
MTPD Evidence Room. The items were sealed and placed into the Evidence Room at 1930 hours.
The evidence was marked with evidence Tag #30437. See attached Evidence Log.

For further details of this report, see Officer Stone’s report.

The film used to take photos of the crime scene was placed in the evidence room refrigerator. The film
is ready for process.

Officer R. Block/088
NWR/11-06-05/jcb/11-07-05
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2005-00012717 SWETLIK

On 11/05/05 at 1615 hours 1, Detective Swetlik, reported to the MTPD to assist officers in the handling
of an assault-type incident involving ANDRES MARTINEZ as the suspect. A short time later
Detective Habeck reported to the MTPD to assist me in the investigation.

Deputy Chief Tony Dick met with us at the MTPD and briefed us on what he knew up to that point and
what other officers were doing pertaining to this case. It was apparent to me at that time that the most
important thing was to atiempt o locate ANDRES MARTINEZ and to secure the safety of
CHARLENE EDWARDS at HFMMC. I was informed that Sgt Waskow was at HFMMC guarding
CHARLENE EDWARDS at this time while she’s being treated for her wounds.

1, Detective Swetlik, along with Detective Habeck, then went to the scene at the CHARLENE
EDWARDS?® residence on Franklin St to check up on the officers there. We arrived at the EDWARDS’
residence on Franklin St and spoke with Officers Block and Stone who were gathering evidence from
the scene. Officer Block had a few questions as to what should be taken into evidence pertaining to that
scene. We spoke with both Officer Stone and Officer Block, giving them some directives and also
receiving information from them on what they had and what evidence existed at the scene.

At that point, I, Detective Swetlik, along with Detective Habeck went to HFMMC and spoke with Sgt
Waskow who was with CHARLENE EDWARDS at that time. At the time we were at HFMMC, we
did speak with Sgt Waskow who informed us that at this time CHARLENE EDWARDS was receiving
a - and would not be able to communicate with us. Sgt Waskow informed us that at that point
it appeared that CHARLENE EDWARDS was going to survive the wounds she suffered and would be
confined to the hospital for some time. Sgt Waskow asked how long she would be required to stay with
CHARLENE EDWARDS.

I then spoke with Security Personnel at HFMMC and informed them of the situation surrounding
CHARLENE EDWARDS. T also made arrangements for Officer Garber to bring to HFMMC a copy of
the photo of ANDRES MARTINEZ so that numerous copies could be made and given out to Security
Personnel and Office Personnel surrounding the HFMMC. We were informed by Security Personnel
that HFMMC was currently under a lockdown and security precautions were taking place. We were
informed that after the - , CHARLENE EDWARDS would be placed in a room at an unknown
Jocation within the hospital at HFMMC. I informed Hospital Security Personnel that if ANDRES
MARTINEZ attempts in any way to enter the facility or is even seen anywhere near that facility, they
are to call the PD as soon as possible so that squads may be sent fo intercept. I also informed Security
Personnel that once CHARLENE EDWARDS is placed in a private room that our officer would be
pulled from the scene and we would be instructing our department to keep HFMMC out of any
communications on the police radio so that ANDRES MARTINEZ does not have an idea where
CHARLENE EDWARDS is being kept at this time. We were also informed by Sgt Waskow that there
are approximately 15-20 family members belonging to CHARLENE EDWARDS that are at the
hospital wanting to stay with her during this time.

We were then informed that Sgt Zimney along with Officer Garber were in the process of attempting to
locate ANDRES MARTINEZ and were going throughout the city makmg contacts at local hotels,

taverns, friends, etc. We made arrangements to speak with Sgt Zimney an ) e
arrangements to meet him at 3910 Waldo Blvd #35 in Manitowoc. That woul
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home belonging to CARLOS LOPEZ and BRIANNA HARRISON. Prior to going to 3910 Waldo Blvd
#35, we were going to stop at LARRY’S SHELL in Manitowoc where the Greyhound Bus Service has
a terminal. We were also informed that Officer Schaefer was at 3910 Waldo Blvd #35 in Manitowoc
standing by.

We then went to the LARRY’S SHELL and spoke with personnel on duty regarding the bus stop. We
were informed that one bus had left earlier in the evening and one person boarded that bus. We were
given a description of the individual that boarded that bus and it did not in any way fit the description
of ANDRES MARTINEZ. We were then informed by personnel at LARRY’S SHELL that the next
bus would be leaving at 8:20 PM but that bus would be heading NB. We were also informed that at
4:20 AM a bus heading SB would be leaving LARRY’S SHELIL. We informed the personnel at
LARRY’S SHELL that we will get a photograph of ANDRES MARTINEZ and bring that
photographed out to them so that they can use it for comparison on anyone boarding the Greyhound
Bus Service. We informed the individuals at LARRY’S SHELL that if they observed this individual
entering their facility that they are to not look obvious but call the PD so that we can respond and
apprehend the individual.

We then went to 3910 Waldo Blvd #35 in Manitowoc and met up with Officer Schaefer. Officer
Schaefer began to explain the situation at the home belonging to CARLOS LOPEZ and BRIANNA
HARRISON. Sgt Zimney then pulled up to the area and also sat with us and explained what he has
come up with so far. After being informed of the situation involving CARLOS LOPEZ and BRIANNA
HARRISON, we then again went to speak with CARLOS LOPEZ and BRIANNA HARRISON in the
mobile home at 3910 Waldo Blvd #35. CARLOS LOPEZ went on to inform me that he is indeed very
good friends with ANDRES MARTINEZ as is BRIANNA HARRISON. CARLOS LOPEZ. informed
us that ANDRES MARTINEZ has been staying out at their trailer quite a few times in the past, since
the trouble he has been experiencing with CHARLENE EDWARDS. I was also informed by CARLOS
LOPEZ and BRIANNA HARRISON that they are very good friends with CHARLENE EDWARDS
and do not like to take sides in any way with their dispute between themselves. I explained to CARLOS
LOPEZ that we would need to speak with ANDRES MARTINEZ and that at this time it appears that
CHARLENE EDWARDS will be all right and that sooner or later we would catch up with ANDRES
MARTINEZ and at this point it would be better that we speak with him about the situation before
something else would happen. CARLOS LOPEZ stated that at this time he is unsure if ANDRES
MARTINEZ would contact him but there would be very good chance that if he was in the area he
would. I asked CARLOS LOPEZ and BRIANNA HARRISON, who or where might ANDRES
MARTINEZ stay with while he is on the run. CARLOS LOPEZ and BRIANNA HARRISON stated
that they are not really sure where he may be staying although he does have some acquaintances in
town. CARLOS LOPEZ informed me that there would be a good chance that ANDRES MARTINEZ
would stay with a friend of his by the name of BUSTER KNAPP who lives on 9™ St, somewhere by
Lincoln High School. CARLOS LOPEZ also stated that ANDRES MARTINEZ does have a lot of
connections in the Milwaukee area since that is where he went and was employed after his release from
prison some years ago. CARLOS LOPEZ also informed me, after I did some inquiring, that ANDRES
MARTINEZ does have an issue with drugs and his drug of choice would probably be Rock Crack.

I, Detective Swetlik, along with Detective Habeck then spoke again with Sgt Zimney and Officer
Schaefer regarding the case and where we want to go with it at this.-.}i vlocate
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ANDRES MARTINEZ. Sgt Zimney stated that he was going to attempt to follow up on some other
leads he had with friends (see Sgt Zimney’s addition) and 1, Detective Swetlik, along with Detective
Habeck were going to get the photograph out to the Greyhound Bus Service and attempt to locate this
BUSTER KNAPP’s house on S 9" St.

I, Detective Swetlik, along with Detective Habeck found out that BUSTER KNAPP is actually
KENNETH DOUGLAS KNAPP who lives at 1314 S 9™ St, Manitowoc. We went to 1314 $ 9" Stin
Manitowoc and an effort to contact BUSTER KNAPP regarding ANDRES MARTINEZ. We knocked
on the door at 1314 S 9% St in Manitowoc and received no answer on numerous tries. I did notice that
there were no lights on in the inside of the residence, although there appeared to be a TV playing in the
living room.

At that point we went to the scene on Franklin $t and combed the area within a few block radius
attempting to maybe find ANDRES MARTINEZ possibly walking since things have settied down in
that area at that time. There were very few people walking at that time since it was raining extremely
hard and somewhat windy.

We then drove by KENNETH KNAPP’s residence at 1314 S 9" St and everything appeared to be as it
was when we were there earlier with no movement visible.

[, Detective Swetlik, along with Detective Habeck then reported back to the PD. I then made contact
with Lt Boldt regarding the probation/parole pickup that we were going to have placed on ANDRES
MARTINEZ. I was informed by Lt Boldt that he attempted to contact DON VOGT who is the
supervisor for Probation & Parole in the Manitowoc area but was unsuccessful. I, Detective Swetlik,
then attempted contact with DON VOGT but received no answer on his home phone and cellphone
numbser. I then found out that DON STEFANCIC is actually ANDRES MARTINEZ’s Probation
Officer at this time. I attempted to contact DON STEFANCIC at his home phone number but was also
unsuccessful in contacting him. I then contacted Probation & Parole Officer DOUGLAS SUNDSMO at
his home residence. Probation & Parole Officer DOUGLAS SUNDSMO did answer the phone and [
explained the situation involving ANDRES MARTINEZ to him. DOUGLAS SUNDSMO informed me
that he would report to his office of Probation & Parole immediately and file a pickup on ANDRES
MARTINEZ regarding this incident. I informed DOUGLAS SUNDSMO that I appreciate his efforts at
this time of the evening and will inform our officers of the pickup. DOUGLAS SUNDSMO informed
me that it would take approximately an hour to an hour and half to actually prepare the paperwork for
the pickup and that he would notify the agencies involving the pickup.

It should be noted that when speaking with Officer Stone at the scene I was informed that all the
witnesses at the scene, that being family members, did write out statements pertaining to what they saw
and experienced with ANDRES MARTINEZ at the residence. I also informed that CHARLENE
EDWARDS was able to communicate but at that time not able to write. I was informed that she did
give some statements, ID’ing ANDRES MARTINEZ as the one that did the damage to her.

At that point we were not able to get a written statement from CHARLENE EDWARDS and was
informed that officers will be following up on obtaining a statement from her as her medical condition
betters and she’s able to actually write one out.
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Detective Sgt B. Swetlik/jls/11-08-05
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2005-00012717 SCHROEDER ADDITION

On 11-06-05 at approximately 1451 hrs, Sgt Leist and I Officer Schroeder were dispatched to 1905
Franklin St to assist a party with retrieving items. Upon arrival ANDREW EDWARDS and
THERESA RUELLE met me there. These parties had a signed note from CHARLENE EDWARDS to
enter her home and retrieve items for her Entry was made through a window and the residence
searched prior to letting ANDREW in the home. ANDREW then retrieved items from the home and
the home was again secured.

Officer M Schroeder/502
CIB/11-07-05/cb/11-07-05
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2005-00012717 HABECK

11/05/05: T made phone contact with DONNA EISENSCHINK who is the mother of TARA NOVAK.
Set Zimney had earlier obtained information that TARA NOVAK should be ' ANDRES
MARTINEZ’s and may possibly be on ANDRES’ transportation to get out of town.

Upon questioning DONNA concerning TARAs refationship with ANDRES, she stated that she has
heard the name ANDRES but does not think TARA is going out with him or anything like that. She
said TARA is but that the - of her child is ABRAHAM ARRIAGA who is no longer in
this arca. DONNA said TARA is in Peshtigo today for her- and should be home later tonight
some time. I asked DONNA if she could have TARA contact me and gave her my phone number.

11/07/05: On 11/05/05 we had developed information that KENNETH KNAPP (BUSTER) who
resides at 1314 S 9" St should be a close friend to ANDRES MARTINEZ. On today’s date I made
contact with KENNETH KNAPP at 0745 hours. KEN said he had heard what had taken place but he
has not seen ANDRES MARTINEZ since. He said on Saturday, ANDRES MARTINEZ, should have
stopped at his residence around 2:15 in the afternoon. KEN said he was not home at the time but that
their babysitter told them ANDRES had stopped. The babysitter who is CHRIS GLASOW informed
them that ANDRES had been driving a little black car. KEN acknowledged he has been friends with
ANDRES since they were 18 YOA. He said he is not sure where ANDRES would go but that he hoped
ANDRES would turn himself in. KEN stated he would give us a call should ANDRES show up.

11/07/05: I proceeded to HFMMC where I made contact with CHARLENE EDWARDS. CHARLENE
stated she is still sore and in pain but that things are slowly getting better. I asked CHARLENE if some
time today she would be up to filling out a written statement on the incident as well as their personal
lives and what had led up to this incident. CHARLENE informed me that some of her friends or
relatives would be stopping by later in the day and she would have them assist her in filling out this
statement. T advised CHARLENE to contact me when the statements are finished. Later in the day, 1
also had CHARLENE sign a Non-Consent form and Detective Tech took photos concerning some of
the - and vhich now are quite visible. I asked CHARLENE concerning where she thought
ANDRES might go. CHARLENE stated that ANDRES has family in Florida and also a brother down
in Texas. She said a friend of hers, HEATHER KRAEMER (sp?) should have knowledge concerning a
trailer owned by Terry Schindler somewhere in the County. She said there is a chance that ANDRES
could be at that location. CHARLENE informed me that she is still quite tired due to the medications
and she would like to get some rest.

11/07/05: 1 proceeded to 910 Huron St where I made contact with DONNA EISENSCHINK and her
daughter, TARA NOVAK. Tasked TARA concerning her relationship with ANDRES MARTINEZ.
TARA stated she knows ANDRES MARTINEZ but she does not have any type of relationship with
him whatsoever. She said ANDRES likes her and has told others that she is his gitlfriend but that is not
true. She said the she is carrying belongs to ABRAHAM ARRIAGA and that she has not ever
had any sexual contact with ANDRES MARTINEZ. She did state on Friday she saw ANDRES riding
his bike at Walmart. She said on Saturday she was in Peshtigo and did not get home until late. I asked
TARA as to where she thought ANDRES might go. She said ANDRES has lot of friends, including
CARLOS LOPEZ and BRIANNA who live at 3910 Waldo Blvd #35. She also said CARLOS may be
staying with JASON MARTELL who lives some place behind Younkers. TARA stated should she hear
anything concerning ANDRES, she would call.
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Sat Joy Brixius of the MTSO Jail contacted our department stating she had information from one of
their inmates. She said KENNETH JACKSON had heard that MARTINEZ had said he was going to do
this to CHHARLENE when he got out. I spoke with Sgt Joy Brixius by phone. She stated that
KENNETH JACKSON and ANDRES MARTINEZ. were in the same cellblock while he was
incarcerated back in the end of October, beginning of November. She said she would be able to check
the exact dates when she returns to work. T asked Sgt Brixius to fill out a short typed statement and
forward that to me.

11/07/05: 1 proceeded to the MTSO Jail where I made contact with KENNETH JACKSON.
KENNETH confirmed he had given some information to one of the jailers concerning what he had
heard MARTINEZ, say. JACKSON confirmed he was in the same cellblock as ANDRES MARTINEZ.
He said ANDRES was talking to some of the Mexicans and told them “He’d be coming back™. He then
heard MARTINEZ say, “The bitch don’t know what she did and whose she’s fucking with.”
JACKSON stated then a second time he heard MARTINEZ say this was the day he was getting out of
jail. JACK.SON said he told ANDRES, “Don’t be coming back.” He said ANDRES winked at him and
said, “I’ll be right back.” T asked JACKSON what he thought ANDRES meant and he said he thought
ANDRES was going to jump on CHARLENE again. He stated he did not think ANDRES would try to
kill her but just jump on her. JACKSON said he is familiar with ANDRES MARTINEZ and
CHARLENE EDWARDS. He said he received a puppy from CHARLENE EDWARDS when their
dog had a litter and that he knows CHARLENE has had a hard past where she was beat up by her ex-
husband and now ANDRES. He stated that he doesn’t like ANDRES and that he felt ANDRES had no
right to do this to CHARLENE. JACKSON requested I fill out the statement for him. T then read the
statement back to KENNETH JACKSON who signed the bottom of the statement.

Detective R. Habeck/jls/11-08-05
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2005-00012717 LE DUC ADDITION

11-07-05 Officer Le Duc was advised by Lt Schweigl foliow-up on information obtained third hand on
ANDRES MARTINEZ current where abouts. I located TERRY SCHINDLER while loading his truck
in the 1000 block of S 8™ St. TERRY stated he does have property at 2402 NELSON RD in the Co.
When thinking it over, he stated he should’ve called yesterday that ANDRES might be staying on his
property in the Co. TERRY gave us premisson to scale his wall and check his property at 2402
NELSON RD. Officers Buck and Sgt Perronne positioned themselves on the NORTHSIDE outside of
the fenced area while Det. Habeck and Officer D Le Duc entered from the SOUTHSIDE.

I learned later that ANDRES had seen the Officers coming in from the SOUTH. ANDRES was going
to take off running when he noticed Officer outside the fence. This area covers approximately 1-Y
acres and had about 20-30 junked vehicles along with several outside the building. We were unable to
gain entrance to a motor home on the property and contact TERRY SCHINDLER who climbed in the
front window and ANDRES came out the back door and surrendered. ANDRES was transported to the
Police Department in squad #53 and Det. Habeck followed me in. ANDRES was turned over to Det.
Habeck and I drove to BURGER KING and picked up lunch for ANDRES. (Fish sandwich,
hamburger, fries and a soda). While driving ANDRES to the Police Department after taking him into
custody he had made several utterances. He stated that, “I wasn’t trying to kill her,” pointing that he
had had several times he could have done that. He stated he had thought of turning himself in by
tonight. He had also thought about gassing himself.

Officer D Le Duc /801
IS/11-07-05/jcb/11-08-05
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2005-00012717 PERRONNE

On 11/07/05 1, Sgt Perronne, was approached by Lt Schweigl that he had spoke to Officer Le Duc
reference follow up on information obtained about ANDRES MARTINEZ’s whereabouts. Lt Schweigl
and Officer Le Duc informed me that they believed that ANDRES MARTINEZ may be staying at 2402
Nelson Rd. Manitowoc, Wisconsin Officer Le Duc, Lt Schweigl, Officer Buck, Detective Habeck and
myself met in Lt Schweigl’s office and set up a plan of action in an attempt to make contact with
ANDRES MARTINEZ for the above incident.

It was it was determined that Officer Buck and myself would secure the perimeter of the fence in area
while Detective Habeck and Officer Le Duc would atiempt to locate the party by entering the front gate
of the enclosed area at 2402 Nelson Rd. Detective Habeck and Officer Le Duc did a systematic search
of the area and informed me of a motor home which was locked. Officer Le Duc told me access could
not be gained except by calling the property owner. Officer Le Duc called the owner to respond to
allow Police access for clearing the motor home. Officer Le Duc told me the Northern end of the
property was secured. Upon hearing this I told Officer Buck to change his position. Officer Buck was
told to enter the property from the main gate and hold a position monitoring the motor home while
Detective Habeck and Le Duc finished the search of the property.

Officer Le Duc and Detective Habeck cleared the Northeast side of the property where I was located. 1
then entered the enclosed area to assist clearing the property. We clear the rest of the property except a
gray steel building that was padlocked and secured with no obvious signs of entry. Officer stood by
until the property owner arrived.

TERRY SCHINDLER, the property owner who responded arrived at our location to provide us access
to those two areas of the property. TERRY was informed that access could not be gained into the two
locations. TERRY informed Officer Le Duc that the RV should not be locked. He stated that the key
was kept inside the camper and it is not locked. TERRY volunteered to gain access through the driver’s
window on the driver’s side of the vehicle. Upon entering, I observed him crawl into the camper and
proceed to the door where he opened the door. Upon opening the door I, Sgt Perronne, saw ANDRES
MARTINEZ standing in the camper with his hands up. TERRY told ANDRES he had no choice.
ANDRES said he understood.

ANDRES MARTINEZ was advised that he was being taken into custody. He was requested to keep his
hands up in sight. He was ordered to turn away from me. I placed him into compliance and he was
handcuffed. The handcuffs placed in the handcuff groove, checked for tightness and double-locked. He
was searched incident to arrest. | located in his front left pocket was a clear plastic baggic along with
seven white oblong pills with an insignia number of L484 on each pill. It was later determined that the
pills were actually aspirin by using the Drug Bible at the Police Department. ANDRES told me he
takes the pills for While looking at the plastic bag closer I observed small particles of a
green leafy substance. This green leafy substance would be consistent with THC. Located in his front
right pocket I located a pill bottle which was issued to him from Walmart Pharmacies and it said that it
was and was issued by a . See photocopies of the pill bottle attached to the report.

Officer Buck and I searched the area search incident to arrest where ANDRES was taken into custody.
ANDRES jacket which was black in color was located along with a note on a notepad that said,
“Things I just gotta get done or else”. The notepad was from Your Friendly Professionals at Jimmy
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Jim’s Quick Print at 1517 Washington St, Manitowoc. Handwritten on the notepad were several names.
The names consisted of JAMES, ANTONIO, FAITH, MIKE, and EDDY and it said, “I love you 1 love
you all”. See a copy of the note attached with report. Also located was a plastic card with CHARLENE
EDWARDS name on it.

Officer Le Duc, while standing by with ANDRES, had received the statement from ANDRES that he
had thought about gassing himself. The gas was turned off on the outside of the camper where
ANDRES told Officer Le Duc he had turned it on.

ANDRES was escorted to squad #53 by Officer Le Duc and me. Just prior to getting to the squad,
ANDRES asked me how CHARLENE was. [ told ANDRES that my understanding that she was
stabilized in the hospital. ANDRES, upon placing him into the secure area of squad #53, made an
utterance at 1120hrs, “T don’t know what happened to me. [ don’t know what was going through my
mind.” He was secured in the back of squad #53. Upon closing the door of the squad I asked Officer Le
Duc the time and wrote down the statements for my notes. Officer Le Duc also acknowledged hearing
the statements. Officer Le Duc transported ANDRES to the Police Department for an interview.

The note and notepad, plastic bag and pills were tagged with Property Evidence Tag #30447 and placed
in the Property Evidence Room at 1507 hours at the MTPD in Locker #7. ANDRE’s medication was
later turned over to MTSO correctional personnel.

ANDRES advised Officer Le Duc and Detective Habeck that he wished to have something to drink and
hadn’t eaten for several days. It was determined that Detective Habeck would get him some water and
Officer Le Duc would obtained some food for him and provide it to him in the interview room at the
MTPD in the Detective Burcau. ANDRE’s handcuffs were removed. He was directed into the
interview room in the Detective Bureau at the MTPD. He was provided a plastic cup of water and
allowed to drink his water. ANDRES was asked if he would be willing to speak with us and he said he
would. He was informed that the interview would be recorded. The tape from the interview was tagged
with Property Evidence Tag #30448.

ANDRES was informed that Detective Habeck and 1, Sgt Perronne, wished to interview him. Detective
Habeck read his Miranda Warning at 1154 hours which 1 witnessed, see signed by ANDRES
MARTINEZ, copy attached to the report. MARTINEZ was asked if he understood his rights and he
said yes. He asked if he had understood English and spoke it fluently and he said he did. ANDRES said
he spoke English for eighteen years. He was asked if he wanted a translator and he said no. The
interview began with his consent and was recorded as listed above. See complete transcript of entire
interview. An initial summary of the interview is as follows:

He informed Detective Habeck and myself that he had known CHARLENE EDWARDS, the victim,
for approximately since she had been 13 or 14 YOA. He stated that he cared for her with his heart. He
told us he had been living with her for three years and dated her when she was younger. He informed
us that for the past eight months he and CHARLENE had been doing “heavy drugs.”(Crack Cocaine)
He also stated that there were some other drugs that had been used. He stated that they were doing
them one or two times per month at an estimated cost of $500-$1000.
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ANDRES told me that after he had smoked Crack Cocaine and had taken roughly two hits that he
“wasn’t himself”. ANDRES said he began to think differently. He said he began to have bad thoughts
about CHARLENE. He told us he though about harming CHARLENE and then himself. ANDRES told
us they began arguing regularly after smoking Crack Cocaine. ANDRES told us he didn’t want to use
Crack Cocaine at first but CHARLENE said to him if you love me you’d do it. “So I did,” ANDRES
told me the Crack Cocaine kept him high for hours. ANDRES told me when he crashed from the high
he became angry and depressed. ANDRES said he didn’t care if he was alive or not.

ANDRES said most of the fights were because he was working on and off. He had said that he had
been working on and off for employment but was frustrated because his employment money would go
completely for Crack Cocaine instead of being used on the family which meant a lot to him. ANDRES
said CHARI.ENE wanted him to work and help her out more. ANDRES said the problem was all the
money went to drugs so why should 1 work. ANDRES told me he was so mad and angry he wanted her
kids to know what was going on.

ANDRES claimed he stopped using drugs for two months. ANDRES told us he was getting mad at
CHARLENE because there was no food for the kids. ANDRES said CHARLENE would disappear for
three or four days leaving the kids alone. ANDRES said he would say with the kids and watch out for
them. He also told me the kids got letters from their birth dad from prison who would tell them how to
kill him by poisoning his food. ANDRES said the problem is “I’m completely in love with her.” He
also advised me that he was in his forties and that he had spent most of his life in prison and that he
wanted to “go to church” and he wanted to have a family that he could take care of and take pride in.
He said he had been kicked out of the house and that he had lived in several different places including
his grandpa’s place, a friend’s, or he had slept in a car.

ANDRES stated that they had gotten hooked up using the Crack Cocaine with a friend of theirs.
ANDRES told me he was fighting a war in his mind and the war assigned his body because he was
fighting CHARLENE. He also said that he had told his probation agent, DON STEFANCIC, that he
needed help and was willing to pay for it and that he had attended some AODA Classes. He also stated
that he wanted CHARLENE to get some treatment because he felt that she had a drug problem and that
she had routinely broke her promise two or three times a week to him.

ANDRES acknowledged that things had escalated in the past two months and that on October 3" that
they blew up at each other and that he had been placed in jail until the 4" of October. He said
CHARLENE and he have had good times together; the best would be when they were going to the
trailer at SCHINDLER s where we located him today. He stated when they walked into that trailer that
nothing else seemed to matter, past or present, and that they got along.

ANDRES acknowledged from the incident that occurred on October 3™ that there was a Court Ordered
No Contact Provision for him and CHARLENE to have contact. ANDRES told me they both had
routinely broken this No Contact Order. ANDRES told me of frustrations that he could not talk to
people about, CHARLENE’s drug problem and that he didn’t wish to get her in trouble because he
loved her with all of his heart. He told me of repeated times where he had angry thoughts of harming
CHARIENE building up within him from frustration. He did state that the - which was
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prescribed to him by’ . was because he suffered . and had been using it as
needed for approximately a year and took the medication as he needed it but not necessarily daily.

ANDRES stated he felt he couldn’t talk to anyone because of the sensitivity of the relationship.
ANDRES told me every time somebody talked negative to me “it just fills me up into anger.”
ANDRES told me he wanted to let his anger out but didn’t talk to anyone because he didn’t want
anyone to laugh at him. On the Friday night prior to the incident he said that he had actually taken the
car and slept in the car and on Saturday he went to talk to JOSH and that CHARLENE had come home
in a Dodge truck. ANDRES said that all he wanted was his personal property (rings worth $1000°s of
dollars). ANDRES said he tried to stay calm but felt anger was building up in him and that he could
feel himself getting mad and had walked into the pantry to get away from CHARLENE when she
started yelling at him. ANDRES said they broke up as CHARLENE was dating the Crack Cocaine
dealer. ANDRES said he felt the dealer was going to ruin CHARLENE’s life. ANDRES said he was
also seeing a female CHARLENE hated. ANDRES said during the argument he told CHARLENE
about the female because he was angry. This made CHARLENE angrier. ANDRES told me she was in
his personal zone face to face. ANDRES said he didn’t walk into the pantry for the hatchet but he saw
the hatchet and picked it up and swung it at her as she faced him. ANDRES told me he remembered her
falling after swinging the hatchet. ANDRES said he wasn’t sure how many times he swung the hatchet.
He said that he admitted to taking one or two swings at CHARLENE, see confession attached to report.
ANDRES also acknowledges that the kids tried to grab him while he was swinging and he didn’t hear
anything that they necessarily said. He was asked if he recalled necessarily hitting and animal and he
did acknowledge that he could have hit an animal. The interview ended at 1315hrs. / Off the record.

ANDRES was questioned if he would assist the Police Department in providing us a name of the drug
dealer that he knew. ANDRES stated that he was concerned about his son because the drug dealer had
a picture of his son and knew his son. ANDRES thought the drug dealer may possibly kill his son.
ANDRES said he wasn’t necessarily so concerned for his own well-being. He did acknowledge a drug
dealer that was coming up from Milwaukee who traded stolen car stereo equipment for Crack Cocaine.
He also said stated that the main supplier that he had been in the home and had actually seen
$30,000.00 on a table with pounds of Cocaine and pounds of Marijuana in the home, which “made him
scared”. ANDRES stated that the main drug dealer that he didn’t feel police could touch him. He stated
that the main drug dealer was from San Diego. He also stated that there was a JASON who worked as a
sub-contractor for Burger Boat that could lead law enforcement directly to the main king pin drug
dealer. He stated that when drugs were transported from St Louis to Manitowoc that they were then,
like a distribution center, from Manitowoc to a small town, possibly Whitelaw, where the drugs were
distributed to this region or area.

ANDRES also makes reference to a home which was located only several houses from his house at
1905 Franklin Street Manitowoc which also had a person that was moving drugs from it. He also stated
that law enforcement had been watching the home and that the person had been moving the drugs in

the home doesn’t necessarily care that law enforcement is sitting out there because he didn’t feel there
js anything they could do about it. ANDRES said that the drug dealers are extremely dangerous and
that they are carrying firearms. He also made mention to seeing a nickel-plated firearm that was flashed
in his direction one time when he saw CHARLENE inside the house actually using Crack Cocaine. He
also made mention that when they made a drug run with drugs coming from St Louis that there were
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several cars that would follow the main hauling vehicle and that if the vehicle would be detained that
the other vehicles would have no problems in killing the party that would be detaining that vehicle,
potentially law enforcement.

ANDRES MARTINEZ was advised of his charges and he was informed that he was being charged
with ATTEMPTED FIRST DEGREE HOMICIDE, INTIMIDATION OF A VICTIM,
ENDANGERING SAFETY BY USE OF A DANGEROUS WEAPON, MISTREATING ANIMALS,
PHYSICAL ABUSE OF A CHILD, and BAIL JUMPING. He was photographed and fingerprinted. He
was handcuffed; the handcuffs were placed in the handcuff groove checked for tightness and double-
locked. He was escorted to Squad #57 and placed in the Secure Area of Squad #57. He was transported
to MTSO. He was turned over to Correctional Personnel at MTSO. A copy of his PR Bail Bond is
attached to the report for the Bail Jumping charge; see copy attached to the report.

Sgt L. Perronne/jls/10-08/05
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11-06-05

The following is a summery of the persons, places, times and conversations / results of
my portion of this investigation. My full addition to the report will be completed on
Monday Nov. 7t 2t 2300 hours. See copy of attached blue sheet for information on
persons I either spoke to or who are tied into this investigation.

Report for duty at 0245 hours. Assigned with Officer Garber to try and locate suspect
Martinez.

Assist Sgt. Leist and Officer Garber in attempting to locate Martinez at Tara Novaks
home at 3315 Yorkshire Ln# 16. Current renter advised Tara moved out last week.

At about 1530 hours, go with Officers Leist, Weyer and Garber to 3910 Waldo Blvd #35
(residence of Carlos Lopez and Bri Harrison — as I knew from prior calls that Martinez
hangs out there. We had no contact at the residence. I went next door to trailer #36. as
Bri’s parents, Kim and Gary Harrison, live there and usually keep a close eye on trailer
35, as Carlos has a habit of beating up Bri. They were not home either. The doors and
windows of trailer #35 (Lopez trailer) was not specifically checked — but later in the shift
at 1738 hours, Lopez reported a burglary at his trailer where $2300 cash was stolen and
suspect entered through an east side window which was ajar, and screen cut. (2005-
12628) When this call came in, I went to the call with Officer Schaefer to speak to
Lopez. More specifics on that are further down this page.

Next, at about 1600 hours, Officers Leist, Weyer, Garber and I went to 1708
Meadowbrook Dr. apt. #106. Sgt. Leist had obtained info from another officer that
Charlene’s current boyfriend was Jason Ross, and we wanted to see what he knew and
also check to make sure he was safe. Officer Garber and I went inside, while other
officers covered the exterior of the building. We first made contact with building
manager Laura DeWane and her daughter, Donna Pritzl, who also happens to work with
Charlene at Rivers Bend. They were already aware of the assault against Charlene, and
they had tried to contact Ross themselves to make sure he was alright. Knocking on the
door, there was no answer. Given the circumstances, I had DeWane use her pass key to
open the apt. so we could make sure Ross was OK. He was in the apt. He said he had
not wanted to open the door. He informed us that when Charlene got off work at 0600 on
Friday morning, she had been at his apt. up until about 1330 on 11-05. He said at about
7100 hours on 11-04, Martinez had come to his apt., pounding on the door and telling
him to have Charlene come out, as he knew she was in there (which she was). Ross said
Martinez said he had followed her there. Ross talked to Martinez through the door and
told him she was not there. Ross said Martinez then went by his outer patio door, tried
that for a short time and then left. At about 0730 on 11-05, Ross was going to use
Charlene’s car to run errands, but it was gone. They figured Martinez had stolen it from
the Meadowbrook complex. Ross said Charlene was going to report it stolen, but did not
want to Teport that it had been stolen from the Meadowbrook complex, as she did not
want Ross to be involved. Ross said Charlene had said she would wait to report it stolen
and claim it was stolen from her Franklin St. address. Ross said at between 1300 to 1330




hours, Charlene got a call from her

been involved in an accident and neede
over and picked up Charlene and took |
received a phone call from Charlene a sho
had been Charlene’s mother who had b
that Charlene was OK. We told him w’
had suggested I speak to Charlene’s good
Jennifer Skrove — Huycke.

Next at 1653 hours, I assisted Leist, Gt
Nettles at 3703 S. 10", He allowed offi
Nettles told me he had last seen his dad
to Avery to pick up his vehicle which h
they could not get to Avery’s as the pla
allowed to go in. He said his dad dr
town.

At 1733, Weyer, Garber and I went t
works with Victor and knows Victors |
said maybe Martinez is with Cota. Co
the news. He said Martinez was not at
also present, so I didn’t ask to searc

At 0537, dispatch told me about the b
assign Officer Schaefer to it. I wental
Lopez had to say and find out where h
his trailer through his kitchen window
at Lopez residence on 10-27 and 11-04
noticed this window was ajar. Lopezt
Bri, his mother and Cota. He said th
1700 hours. He noticed the screen cut
Martinez had been to his trailer the ni
about Charlene, and they were glad
them where they had heard we had
had called Lopez mother, who relayed
further but then Officer Weyer showe
received that Martinez was at Van’s
Weyer at Van’s and Martinez was n
investigation at Lopez trailer. Weyer ¢
tavern. We went there and Martinezy
told them I thought Lopez burglary s 1
further. They went there and we were
call from Linda Czekala. Swetlik, Ha
was not present, as I was in the squad



1inda told me that last week, Joey Golden had dropped of a Fy

home, and told her she could have it. Joey said he had boug
who was going to prison for $250.00, but had no use for it as 1
Linda told me that her daughter, Heather Kraemer, hasa _year old
the two are not together any longer. Heather also works with (
Linda said she had come to find out from her daughter that {
was, still owned by Martinez. She was now scared Martine:
to get the vehicle. She said the vehicle had WIRP temp plat
get a VIN number and she checked and said the VIN plate v
and the sticker on the door frame was too worn and unreada
in the 1900 block of Washington St. Meanwhile, Weyer had ;
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renting a room, but didn’t when he learned what the price W
Golddiggers Tavern for Martinez, but he was not located. ID
known address was 1916A Washington St. Because this w
checked it. There was mail in the mail box for Golden. Th
but no answer to the door. :

By this time, it was 2115 hours, and I went to River Bend and
Huycke, who is Charlene’s friend and supervisor, and I also
Jennifer told me Charlene has confided to her about the regu
from Martinez. She said about three weeks ago, Charlene h
beat her and she called police and Martinez was. arrested fo
Charlene believed Martinez’ PO would hold him in jail but Martine
(Apparently that’s when the injunction came into effect and Meartin
supposed to live with Charlene or have contact with her.) Jennife
out of jail, Charlene came to work with more and more
Charlene told her last weekend that Martinez had told Charler
no being together, but if he found out she was cheating on him.
Jennifer said she believed Martinez used the black Ford Brt
home) as she had seen him driving it. Jennifer said Martin
more then one occasion to check up on Charlene. Jennifer:
under a lock down and would be for awhile, as they feared
Jennifer said she guessed Faye Martinez would be the pers

At 2136 hours, I interviewed Heather Kraemer, she told me th
Martinez could be with Joey Golden. She said Joey was no
girlfriend named Teresa in Whitelaw. She did not know Te
named Jenna Johnsrud would know that. Jenna was a form:
knew who she was. Heather told me that she knew the For
Martinez and she said that Joey and Martinez regularly ma
that vehicle to buy drugs. Heatber told me that from what sh
girlfriend named Tara Novak, who was by him. Sh
mother Donna who runs a group home on Huron St. Heather aid
“crack buddies.” Heather also told me she believed Martmez 2
Mllwaukee with Charlenes daughter Amanda and her husban




me that when Charlene and Martinez were no longer living together, that Charlene had

told her that Martinez was staying with Carlos Lopez. Charlene had also told Heather
that Martinez made the statement to Charlene that he would kill her if he found out she
was cheating on him. .

After leaving Rivers Bend about 2215 hours, 1 met Swethk Habeck and other Officers at
the PD to compare notes. Habeck knew Tara’s mother, Donna Eisenschink and he called
her. Donna told Habeck Tara was in Peshtigo at a treatment center and she was pregnant
by Abraham Arriaga. Officer Block told me that Lopez had showed up at the crime
scene. Officer Block said Lopez was there while it was still light outside. Sunset is
about 4:40 PM.

I called Jenna Johnsrud and learned that her friend Teresa Hanson is the person who lives
with Joey Golden. Teresa and Joey also live with Teresa’s parents, Debora and Kevin,
Hanson. (Deb Hanson is one of the assistant coroners.) This info was passed on to
MTSO to check the Whitelaw address for Martinez. Lt. Rocklewitz informed me on 11~
06, that MTSO checked this address and they were told Martinez has never been to that
house.

It’s my belief that Lopez knows or possibly even transported Martinez to some unknown
location.

Sgt. Zimney
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STATEMENT OF NON-CONSENT / PERMISSION

CASE # 2005-000.1371 7 OFFICER # Gt & DATE: / / 0S-e5”
PERSON / BUSINESS INFORMATION
FULL NAME-Last, First, Middle Name MAW ADDRESS/CITY/STATE/ZIP HOME PHONE # D.O.B.
Ld M_éné’s Chertein _Meric. (55" frnpKilln SE Mo, kix Noi_ OYpr 0G4S
BUSINESS NAME ADDRESS.CITY/STATE/ZIP o2, | BUSINESS PHONE #
e —_—

1 DID NOT GIVE CONSENT / PERMISSION (NEITHER EXPRESSED NOR IMPLIED) TO: fa’hc{rt_% e
OR ANYONE ELSE TO COMMIT THE FOLLOWING ACT(S): (circle appropriate number(s})

THEFT - No consent to take and carty away the property.

CRIMINAL DAMAGE -- No consent to damage (break, rip, destroy, efc.) property.
AUTOQ THEFT - No Consent to take and drive my vehicle.

BURGLARY — No consent to enter my residence / business to remove property, etc.
BATTERY — No consent to strike or injure me.

@ OTHER — No consent to ﬂ#ﬁﬂvﬁz‘c nd A.m ur(«_

ke

PROPERTY INFORMATION
1f you wish to submit a claim for Damage and/or loss, complete the form below and send to the Manitowoc Police
Department. Receipts, Bills or Estimates are required to substantiate claims

PROPERTY TYPE Froperty | CODE | QUANITY FROPERTY DESCRIPTICN VALUE
LOSSJETC Type {See MAKE MODEL SIZE TYFPE SERIAL# COLOR L]
Loss Back)
EXAMPLE: 07 04 1 SCHWINN MNT 26" BOYS ABCDEF12345 BLUE $150.00
02 BURNED

03 COUNTERFEITED - FORGED

04 DAMAGED - DESTROYED

07 STOLEN

DATE RECOVERED: / ! RECOVERED VALUE %
VEHICLE LISTING
MAKE MODEL STYLE YEAR APPLIED # DATE/THEFT COLOR STAT:
LIC. # STATE YEAR TYPE VIN # COLOR2
INSURANCE COMPANY / AGENT CLATM FILED: YES NO

UNDER PENALTY OR PERJURY, I DECLARE THE ABOVE STATEMENT(S) ARE TRUE AND ACCURATE TO THE BEST
OF MY KNOWLEDGE. 1 ALSO UNDERSTAND THAT I MAY BE REQUIRED TO TESTIFY IN A COURT OF LAW.

DATED THIS DAY OF A/awm : ,20 o€

SIGNATUREm f mé»—& f/}wm %'7 e

NOTE: THIS FORM MUST BE SUBMITTED TO THE MANITOWOC POLICE DEPARTMENT WITHIN FIVE (5) DAYS OF 'i'HB DAMAGE ORLOSS. SEAL
PROPERLY AS THE BACKSIDE IS PRE-ADDRESSED. PLACE FIRST CLASS POSTAGE AND RETURN ADDRESS IN THE SPACES PROVIDBD

Revised January 2005 7.




CASE# RO0S~ /277 PLACE 777D JoeTectve r7edven

FH e -
OFFICER /75445 ek 4 (55 DATE _ J/ /7 Jos”
Seuloore TIME 574/

\NDA WARNING

BEFORE WE ASK YOU ANY QUESTIONS, YOU MUST UNDERSTAND YOUR RIGHTS.

1. YOUHAVE THE RIGHT TO REMAIN SILENT.

5. ANYTHING YOU SAY CAN AND WILL BE USED AGAINSTYOUIN A
COURT OF LAW.

3. YOUHAVE THE RIGHT TO TALK TO A LAWYER AND HAVE
HIM/HER PRESENT WITH YOU WHILFE YOU ARE BEING
QUESTIONED.

4. IF YOU CANNOT AFFORD TO HIRE A LAWYER, ONE WILL BE
APPOINTED TO REPRESENT YOU BEFORE ANY QUESTIONING, IF
YOU WISH ONE.

5. YOU CAN DECIDE AT ANY TIME TO EXERCISE THESE RIGHTS AND
NOT ANSWER ANY QUESTIONS OR MAKE ANY STATEMENTS.

WITNESS I ML
WITNESS 2% ebean
DATE / TIME ____ /457t

P e B s




STATEMENT OF NON-CONSENT / PERMISSION

CASE#2005-_}>7) 7 OFFICER # _A5Ec X DATE: ////7{ 5
........ PERSON /BUSINESS INFORMATION
FULL NAME-Last, First, Middle Name MALEFEMALE ADDRESS/CITY/STATE/ZIP HOME PHONE # D.O.B.
g dwilds chadfeve 77 1905 FAlgasAiin ST JR2~-7R0 |4 565
BUSINESS NAME ADDRESS.CITY/STATE/ZIP BUSINESS PHONE #
ey S

I DID NOT GIVE CONSENT / PERMISSION (NEITHER EXPRESSED NOR IMPLIED) TO:
OR ANYONE ELSE TO COMMIT THE FOLLOWING ACT(S): (circle appropriate number(s)

1. THEFT — No consent to take and carry away the property.

2. CRIMINAL DAMAGE — No consent to damage (break, 1ip, destroy, etc.) property.

3. AUTO THEFT ~ No Consent to take and drive my vehicle.

4 BURGLARY — No consent to enter my residence / business to remove property, €tc.
s‘:éj BATTERY - No consent to strike or injure me.

6. OTHER — No consent to

PROPERTY INFORMATION
If you wish to submmit a claim for Damage and/or loss, complete the form below and send to the Manitowoc Police
Department. Receipts, Bills or Estimates are required to substantiate claims

PROPERTY TYPE Properly | GODE | QUANITY PROPERTY DESCRIFTION VALUE
LOSS / ETC Eps: égzke) MAKE WIODEL SIZE TYPE SERIAL# COLOR $
EXAMPLE: 07 04 1 SCHWINN MNT 26” | BOYS ABCDEF12345 BLUE $150.00
02 BURNED
02 COUNTERFEITED - FORGED
04 DAMAGED - DESTROYED
07 STOLEN
DATE RECOVERED: / ! RECOVERED VALUE §
VEHICLE LISTING
MAKE MODEL STYLE YEAR APPLIED # DATE/THEET COLOR STAT:
LIC. # STATE YEAR TYPLE VIN # COLOR 2
DNSURANCE COMPANY / AGENT CLAIMFILED: YES NO

UNDER PENALTY OR PERJURY, I DECLARE THE ABOVE STATEMENT(S) ARE TRUE AND ACCURATE TO THE BEST
OF MY KNOWLEDGE. I ALSO UNDERSTAND THAT I MAY BE REQUIRED TO TESTIFY N A COURT OF LAW.

DATED THIS //"7“05 DAY OF 20

Revised January 2005 svp [ - f S0y 4 A anar
v u%/,;n.é'/}f?/uw' Cou 2005




Checks made for Andres Martinez 014  11-05-05

1339hrs. Checked Marathon Family Pantry 1900 Washington St.

1341hrs. Family Video 1710 Washington St.

1348hrs. Checked the bar at 18™ and Washington - Shadows? 014 &005

1352hrs. Checked partiaily 1026 S. 14™ Verian Martinez lower apt. 014, 005, 895
1356hrs. Verian Martinez stops the search of her house and officers leave.

1413hrs. Checked Kenny B’s 1216 Washington 014, 005

1416hrs. Saucy’s Bar 1915 Washington St. 014, 005

1423hrs. T I’s Bar 1502 Clark St 014, 005 S

1424hrs. Glen’s Bar 902 S. 14 014, 005 Met Verian Martinez there and she now said
we could check her entire house. _ '

1434hrs. 1026 S. 14" Verian Martinez lower apt. and basement 014, 895, 005

1504hrs. 3315 Yorkshire #16 attempted contact with Tara Novak current renter advised
Novak moved out last week, no other info 014, 049, 887

1517hrs. 3910 Waldo Blvd. #35 no contact, Carlos Lopez’s trailer 014, 049, 887, 162
1708hrs. 1708 Meadowbrook Apts. #106 049 and 887 made contact with Jason Ross,
friend of Charlene Edwards, 014, 162 stood by outside

1653hrs. 3703 S. 10™ contact with James Nettles, house scarched. He saw Andres in the
morning has not seen him since. 014, 887, 162, 049

1727hrs. 1014 S. 197 St. Charlene’s parents house checked and all secure 014

11-06-05 S
0930hrs. 1711 Washington St. lower apt looking for Tiffany Chizek in lower apt. No
answer in front or rear lower. 014, 005, 992
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Checks made for Andres Martinez 014  11-05-05

133%hrs. Checked Marathon Family Pantry 1900 Washington St.

1341hrs. Family Video 1710 Washington St.

1348hrs. Checked the bar at 18™ and Washington - Shadows? 014 &005

1352hrs. Checked partially 1026 S. 14™ Verian Martinez lower apt. 014, 005, 895
1356hrs. Verian Martinez stops the search of her house and officers leave.

1413hrs. Checked Kenny B’s 1216 Washington 014, 005

1416hrs. Saucy’s Bar 1915 Washington St. 014, 005

1423hrs. T J’s Bar 1502 Clark St 014, 005

1424hrs.  Glen’s Bar 902 S. 14" 014, 005 Met Verian Martinez there and she now said
we could check her entire house.

1434hrs. 1026 S. 14" Verian Martinez lower apt. and basement 014, 895, 005

1504hrs. 3315 Yorkshire #16 attempted contact with Tara Novak current renter advised
Novak moved out last week, no other info 014, 049, 887

1517hrs. 3910 Waldo Blvd. #35 no contact, Carlos Lopez’s trailer 014, 049, 887, 162
1708hrs. 1708 Meadowbrook Apts. #106 049 and 887 made contact with Jason Ross,
friend of Charlene Edwards, 014, 162 stood by outside

1653hrs. 3703 S. 10™ contact with James Nettles, house searched. He saw Andres in the
morning has not seen him since. 014, 887, 162, 049

1727hrs. 1014 S. 19% St. Charlene’s parents house checked and all secure 014

11-06-05

0915hrs. 1711 Washington St. lower apt looking for Tiffany Chizek in lower apt. No

answer in front or rear lower. 014, 005, 992

1125hrs. 1711 Washington. Contact with Susan Anderson and Antredious Jones,

neither saw Martinez, searched Jones apt. at his offer. 014 005

1201hrs. 1026 S. 14th no contact with Verian Martinez, spoke to Tyler Lindstrom in the

upper. He said ANDRES comes around to the lower apt. but he has not scen him in the

past 24hrs. 014, 005

1209hrs. Attempted contact with Veronica Gamez at 721 S. 21*, no answer. 005 sald o
she may have a connection to ANDRES 014, 005 R
1220hrs. 3910 Waldo Blvd. #35 attempted contact with Carlos Lopez. No answer,

showed pic of ANDRES to several neighbors of Lopez. 014, 005

1317hrs. 3703 S. 10™ contact with James Nettles, he has not seen or heard ﬁom

ANDRES since yesterday morning. 014, 005

1440hrs. Assisted 502 in checking Charlene Edwards house before family went in to get

clothes for the kids.
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MANITOWOC COUNTY VICTIM INFORMATION

CFS #5337
Investigating Agency Case No.: s Q00T Date of Offense:_//-05-c5
v Manitowoc City Police Dept. Manitowoc County Sheriff's Dept.
(920) 688=8800 L7~ (5o~ (920) 683-4200
910 Jay Street 1025 South 9 Street
Manitowoc, WI 54220 Manitowoc, WI 54220
Two Rivers Police Department Kiel Police Department
(920) 794-8866 (920) 894-2211
1717 East Park Street 621 Sixth Street
Two Rivers, WI 54241 Kiel, WI 53042

Name of OFFENDER(S) _Afmcﬂ»ts Mokl
UNKNOWN/NO ARREST {Contact above law enforcement agency for follow-up

information)

_____JUVENILE OFFENDER: First Name: Last Initial: DOB:
(For further information on juvenile offenders, contact the Juvenile Intake Office
listed below)

* To receive information on release of an adult offender from jail call the Manitowoc
County Jail at (920) 683-4228

* To receive information on release of a juvenile offender call the Manitowoc Juvenile
Detention Center at (920) 683-5021

* If you receive threats or intimidation from anyone after reporting a crime you should
make a report to the above checked law enforcement agency. If you feel you are
in immediate danger use the emergency 9-1-1 number for assistance.

* If your case has been referred to the District Attorney's Office they will try to contact
you within eight weeks with additional information. For information about your rights
as a crime victim; to request information or notices about court proceedings; or to
request an opportunity to speak with the District Attorney or Assistant handling the -
case, refer to one of the numbers below: :

DISTRICT ATTORNEY’S OFFICE VICTIM/WITNESS SERVICES
(920) 683-4070 (920) 683-4074

1010 South 8" Street 1010 South 8™ Street
Manitowoc, WI 54220 Manitowoc, WI 54220

JUVENILE INTAKE OFFICE
(920) 683-4230

926 South 8" Street
Manitowoc, WI 54220

DISTRIBUTION: White — Reporting Agency Yellow — D.A.  Pink - Victim




MANITOWOC COUNTY VICTIM INFORMATION

Ve Y837

Investigating Agency Case No.: 22c¢5- (o013 77 Date of Offense: //-«-45~

_ v Manitowoc City Police Dept. Manitowoc County Sheriff's Dept.
(920) 683=4BLO- (¢ (S (920) 683-4200
910 Jay Street 1025 South 9™ Street
Manitowoc, WI 54220 Manitowoc, WI 54220
____Two Rivers Police Department Kiel Police Department
(920) 794-8866 (920) 894-2211
1717 East Park Street 621 Sixth Street
- Two Rivers, WI 54241 Kiel, WI 53042

Name of OFFENDER(S)__ Audres Mevrdineg

UNKNOWN/NO ARREST (Contact above law enforcement agency for follow-up

information)

- ____JUVENILE OFFENDER: First Name: Last Initial: DOB:
(For further information on juvenile offenders, contact the Juvenile Intake Office
listed below)

* To receive information on release of an adult offender from jail call the Manitowoc
County Jail at (920) 683-4228

* To receive information on release of a juvenile offender call the Manitowoc Juvenile
Detention Center af (920) 683-5021

* If you receive threats or intimidation from anyone after reporting a crime you should
make a report to the above checked law enforcement agency. If you feel you are
in immediate danger use the emergency 9-1-1 number for assistance.

* If your case has been referred to the District Attorney's Office they will try to contact

you within eight weeks with additional information. For information about your rights

as a crime victim; to request information or notices about court proceedings; or to
request an opportunity to speak with the District Attorney or Assistant handling the
case, refer to one of the numbers below: :

DISTRICT ATTORNEY’S OFFICE VICTIM/WITNESS SERVICES
(920) 683-4070 (920) 683-4074

1010 South 8% Street 1010 South 8™ Street
Manitowoc, WI 54220 Manitowoc, WI 54220

JUVENILE INTAKE OFFICE
(920) 683-4230

926 South 8™ Street
Manitowoc, W1 54220

DISTRIBUTION: White — Reporting Agency Yeliow — D.A.  Pink - Victim



MANITOWOC COUNTY VICTIM INFORMATION

CEs*® X337
Investigating Agency Case No.: pdws- 0021377  Date of Offense: | ob-e5
(337
Manitowoc City Police Dept. Manitowoc County Sheriff's Dept.
(920) 683-4500 (920) 683-4200
910 Jay Street 1025 South 9 Street
Manitowoc, WI 54220 Manitowoc, WI 54220
Two Rivers Police Department ' Kiel Police Department
(920) 794-8866 (920) 894-2211
1717 East Park Street 621 Sixth Street
Two Rivers, WI 54241 Kiel, WI 53042

Name of OFFENDER(S)_ Pndire s Mardinez.
UNKNOWN/NO ARREST (Contact above law enforcement agency for follow-up

information)

_____JUVENILE OFFENDER: First Name: Last Initial: DOB:
(For further information on juvenile offenders, contact the Juvenile Intake Office
listed below)

* To receive information on release of an adult offender from jail cail the Manitowoc
County Jail at (920) 683-4228

* To receive information on release of a juvenile offender call the Manitowoc Juvenile
Detention Center at (920) 683-5021

* If you receive threats or intimidation from anyone after reporting a crime you shouid
make a report to the above checked law enforcement agency. If you feel you are
in immediate danger use the emergency 9-1-1 number for assistance.

* If your case has been referred to the District Attorney's Office they will try to contact
you within eight weeks with additional information. For information about your rights
as a crime victim; to request information or notices about court proceedings; or to
request an opportunity to speak with the District Attorney or Assistant handling the
case, refer to one of the numbers below:

DISTRICT ATTORNEY’S OFFICE VICTIM/WITNESS SERVICES
(920) 683-4070 - (920) 683-4074

1010 South 8™ Street 1010 South 8™ Street
Manitowoc, WI 54220 Manitowoc, WI 54220
JUVENILE INTAKE OFFICE

(920) 683-4230
926 South 8 Street
Manitowoc, WI 54220 .

DISTRIBUTION: White — Reporting Agency Yeliow — D.A.  Pink - Victim



11/08/05
DETECTIVE HABECK,

HERE IS THE STATEMENT YOU ASKED ME TO WRITE OUT ON WHAT
KENNETH JACKSON TOLD ME.

SORRY I WASN’T MUCH HELP WHEN YOU CALLED ME AT HOME. 1 HAD
WORKED 0000-1200 THAT DAY AND I V\{AS ASLEEP WHEN YOU CALLED.

1 HOPE THIS HELPS SOMEHOW.

SINCE ‘
Clof Buws
SGT IUS

MTSO JAIL




STATEMENT
INCIDENT #

STAIEMENT OF: :
NAME: \JC)U L. EQ] XUJS _ PAGE / OF .:Q—

BIRTH DATE: T)OL/ 33 _7;)\ AGE: DATE: [/ /0 £ /QS_
™Ee: OC0

ADDRESS:
CITY: ) 'STATE: ZIP:
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IF JUVENILE:
FATHER: MOTHER:
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STATE OF WISCONSIN CIRCUIT

STATE OF WISCONSIN
Plaintiff

VS.
Andres Fuentes Martinez
Defendant

Under oath I State: :
I am a law enforcement officer with the Maultowoc Ci__
The defendant is in custody pursuant o a warranﬂess ar

Suspect Name: Andres Fuentes Martmez
Victim Name: Charlene Marie Edwards
Victim Name:

Victim Name:

Victim Address:
Location of Incident: 1905 Franklin St
Weapon or Injuries: Hatchet / In}unes to arlene Edward
Charges Attempted 1st Degree Intentional Homicide/DVO Stz
Charges Intimidation of a Victim/DVO: Sta' :
Charges (2 Counts) Physical Abuse of a Ct
Charges Bail Jumping Statute # 9462 9(1)( -
Charges Enda.ngermg Safety by Use of a Da:nge us Weapo

Charlene got into an argument w/ her off & on
1905 Franklin St. Martinez grabbed Charlene
knelt on her to keep her down & got up,’ went to_t fchen -

Edwards in the . atleast 3 times, saymg che chrtybltc ¢ thi

Charlene receiveda. :
portion of her .8 fo the
During the attack, &

said  ran at Martinez, & Martinez pushed
when  was pushed, it knocked & the
inches. ) also tried to help & Martmez push'_
to the floor. .toldme  had seen the hatchet la
center about 2 weeks ago.  was in the - Kitche ; i
there. A pitbull dog, owned by Hue Lee, was in the house & began

& . alithought the dog Was trymg to defend C arl

Battery/DVO charge agamst Charlene ﬁom 10 03-0 : As ai
contact w/ Charlene Edwards. Charlene d1d tell me-th n the pa

Subscribed and sworn to me on this day'o_f : 3



Notary Public, Wisconsin
My Commission Expires / /

1 FIND FROM THE ABOVE AFFIDAVIT AND ANY ATTACHED DOCUMENTS:
THERE IS PROBABLE CAUSE FOR THE DEFENDANT’S ARREST AND DETENTION,

PROBABLE CAUSE IS LACKING AND THE DEFENDANT SHOULD BE RELEASED IMMEDIATELY.

Date , 2005 ‘COURT COMMISSIONER/CIRCUIT JUDGE




State of Wisconsin Circuit Court Manitowoc County

STATE OF WISCONSIN DA Case No.: 2005MN002549
Plaintiff, Assigned DA/ADA: Mark R. Rohrer
VS Agency Case No.: M05-00012717
. | -Court Case No. 2005{2[:0005%‘2.
Andres F Martinez ATN:

1026 S. 14th St
Manitowoc, WI 54220.
DOB: 10/09/1963
Sex/Race: M/HW
Eye Color: Brown

Hair Color: Black

Height: 5 ft 5 in
Weight: 170 Ibs
Alias: ‘
Criminal Complaint
Defendant,

T’he_ undersigned compiainant, being first duly sworn, states that:
Count 1: ATTEMPT FIRST DEGREE INTENTIONAL HOMICIDE

The above-named defendant on or about Saturday, November 05, 2005, in the City of Manitowoc,
Manitowoc County, Wisconsin, attempted to cause the death of Charlene M Edwards, with intent to kill
that person, contrary to sec. 940.01(1)(a), 939.50(3)(a), 939.32 Wis. Stats., an attempt to commit a
Class B Felony, and upon conviction may be sentenced a term of lmprlsonment not to exceed 51xty

(60) years.
Count 2: SECOND DEGREE RECKLESS ENDANGERMENT _

The above-named defendant on or about Saturday, November 05, 2005, in the City of Manitowoc,
_ Manitowoc County, Wisconsin, did recklessly endanger the safety of JJE, D.O.B. 10/01/89, contrary to

‘sec. 941.30(2), 939.50(3)(g) Wis. Stats., a Class G Felony, and upon conviction may be fined not more
than Twenty Five Thousand Dollars ($25,000), or imprisoned not more than ten (10) years, or both.

Count 3: PHYSICAL ABUSE OF CHILD

The above- named defendant on or about Saturday, November 05, 2005, in the City of Manitowoc,

Manitowoc County, Wisconsin, did intentionally cause bodily harm to a child,
contrary to sec. 948.03(2)(b), 939.50(3)(h) Wis. Stats., a Class H Felony, and upon conviction may be
fined not more than Ten Thousand Dollars ($10, 000), or imprisoned not more than six (6) years or

both.
Count 4: PHYSICAL ABUSE OF CHILD

11/15/2005 N - L bt



STATE OF WISCONSIN - VS - Andres F Martinez ‘ :
The above-named defendant on or about Saturday, November 05, 2005, in th

Manitowoc County, Wisconsin, did intentionally cause bodily harm to a child, .

contrary to sec. 948.03(2)(b), 939.50(3)(h) Wis. Stats., a Class H Felony, and up_
fined not more than Ten Thousand Dollars ($10, 000), or imprisoned not more tha

botk.

“Count 3: MISTREATING ANIMALS - INTENTIONAL OR NEGLIGENT VIO

The above-named defendant on or about Saturday, November 05, 2005, in the
Manitowoc County, Wisconsin, did intentionally treat an animal, swung a hatchet a
it in the head, in a cruel manner, contrary to sec. 951.02, 939.51(3)(a) Wi
Misdemeanor, and upon conviction may be fined not more than Ten Thousan Do
imprisoned not more than nine (9) months, or both.

Count 6: MISDEMEANOR BAIL JUMPING

The above-named defendant on or about Saturday, November 05, 2005, in the
Manitowoc County, Wisconsin, having been charged with a misdemeanor and h
from custody under Chapter 969 Wis. Stats., did intentionally fail to comply with th
contrary to sec. 946.49(1)(a), 939. 51(3)(a) Wis. Stats., a Class A Misdemeanor, .
may be fined not more than Ten Thousand Dollars ($10 000), or imprisoned not
months, or both.

- PROBABLE CAUSE:
The compiaint further alleges he is informed by the records of the Clerk of C|rCU|t
County, Wisconsin that on October 4, 2005 Andres F. Martinez signed a bail bond
* CM 770 wherein he was ordered to not have contact with Charlene Edwards an
was not to be involved in any further criminal activity. :

The complamant further alleges he is informed by the reports of Michael St
complainant to be an officer with the Manitowoc City Police Department that on: N
- 1:37 p.m., he heard a dispatch assign Sgt. Flemal and Officer Hyler to an EMS. cal
1910 Frankhn Street, City of Manitowoc, Manitowoc County, Wisconsin reference
been struck’in the with an ax. Officer Stone heard Sgt. Flemal radio that t
seen running EB on Frankiin Street.

The complainant further alleges upon Officer Stone’s arrival in the area, Sgt. Fl
another officer to assist him in clearing the residence of 1905 Franklin Street, as
possibly be inside, and this would be the residence where the attack occurred. Oﬁ"
Flemnal at 1905 Frankiin Street and they cleared the residence, locating nobody i insic
Officer Stone cleared the detached garage, and nobody was inside the garage eiths
clearing the house and got to the kitchen area, Officer Stone could see *~ . and w
hair on the floor in front of the refrigerator. Officer Stone could also see severai
floor in front of the stove. S

11/15/2005 2






STATE OF WISCONSIN -
hatchet down as fast
Charlene or not.

The complainant further
help Charlene when a‘pi
going after Andres as if
bull, striking it in the hea
her feet, and she ran out
out behind Andres. =
“See you later,” then saw
the yard of 1901 Franklin

The complzinant furthe
Emergency room at H
stomach on the hospita
Stone saw . on her

2 the '

The complainant furthe
went to a friend’s house ;
bring her home; and
Andres was there and tol
Charlene said it was .
because he knew she wa
Charlene told Andres I’

The complainant further
something to eat and And
when Andres hit her in t
Charlene said she never
after being hit with the ha
- Charlene three more times
struck Charlene with the

- The complainant further al
“ax,” but were unsuccessfu
the head with the “ax.” Offit
me to be a defensive _
was lying on her back on
actually touching her head) to try
time, which caused the
said, “To kill me.” Charlene

her if she left him.

“The complainant further alleges
to the . of her.

11/15/2005






STATE OF WISCONSIN - VS - Andres F Martinez
The information provided by Michael Stone, Jeffery Seidl, Robert Block, Brial
and Larry Perronne are believed because they have provided true and reliabl
as police officers.  The information provided by Charlene Edwards,
Schindler is believed because they have provided information as citizen inf
personal observations and experience.

- Based on the foregoing, the complainant believes this complaint to be true a

Subscribed and sworn to before me,
and approved for fifing on:

vﬁL‘
This /& day of November, 2005.

ffﬁkg~/C5€ffiiéézz~h____, Zﬂwm7 /CiéﬁmPﬂ74373

Com“falr%ént

Manitowoc Police Department

OYW\;\J‘\?\/‘L ‘{V\,ﬁf\’\h
(Asst) Drstnct Attorney

Approved for filing vy “'\&/\( W\/\

Mark R. Rohrer
District Attorney
State Bar No: 1001681

11/15/2005 6



